
قالیباف در نشست شورای اداری مشترک شهرستان های کاشان و آران و بیدگل:  
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سالروز میلاد حضرت 

آگهی تجدید فراخوان 

علی اصغر حاج حیدری- شهردار خمینی شهر

 ،BOLT شهرداری خمینی شهر در نظر دارد احداث زمین چمن مصنوعی و تنیس پارك ساحلی در موقعیت مشخص شده در نقشه )پیوست( با روش مشاركت به صورت

ثبت در سامانه تداركات دولت 5۰۰۰۳۰9۳29۸۰۰۰۰۱5 مورخ 1403.6.26 را از طریق سامانه تداركات الكترونیكی دولت برگزار نماید.

 كلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشــایی پاكت ها از طریق درگاه ســامانه تــداركات الكترونیكی دولت )ســتاد( به آدرس

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد.

متقاضیان شركت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الكترونیكی )به صورت برخط( برای كلیه صاحبان امضای 

مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
 تاریخ انتشار فراخوان: 1403.7.1
مهلت بازدید فراخوان: 1403.7.8

مهلت ارسال پیشنهادات: 1403.7.18
زمان بازگشایی پاكت ها: 1403.7.18

نوع و مبلغ تضمین شركت در فرایند مزایده: ضمانتنامه بانكی یا سپرده نقدی 

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: خمینی شهر میدان قدس شهرداری مركزی 33641415

نوبت اول

م الف: 1790597

رئیس مجلس شورای اسلامی با تأکید بر اینکه مولدســازی می تواند بخش قابل 
توجهی از مشکلات را حل کند، گفت: توجه به این مهم کفایت می کند که استان اصفهان 
بتواند زیرساخت های خود را تکمیل کند. به گزارش »مهر«، محمدباقر قالیباف پیش 
از ظهر پنجشنبه در نشست شورای اداری مشترک شهرســتان های کاشان و آران و 
بیدگل با تبریک هفته وحدت و 17 ربیع الاول میلاد حضرت محمد )ص( اظهار کرد: 
باعث خرسندی است که به استان شهیدپرور، ولایتمدار و نامدار اصفهان سفر کردم 
و در جمع مسئولان شهرستان های کاشان و آران و بیدگل که نمادی از تمدن، فرهنگ 
و سرآمدان شعر، ادب و فلسفه اســت حضور یافتم. امیدواریم بتوانیم گامی به جلو 
برداریم و این وظیفه ما است و جمهوری اسلامی و شــهدا این انتظار را از ما دارند و 
البته ما نیز لحظه ای از این کار غفلت نخواهیم کرد. وی با یادآوری اینکه به عنوان یک 
رزمنده و خادم مردم تأکید دارم که باید فرهنگ نحوه مدیریت مان در سطوح و مسائل 
مختلف کشــور را اصلاح کنیم، ابراز کرد: این مهم در بخش اداری و مدیریت مسائل 
مهم تر از هر بخش دیگری است. رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به مشکلات 
این دو شهرستان و مطالبات مدیران آن با بیان اینکه نحوه مدیریت مشکلات یکی 
از موضوعات اصلی اســت که باید دنبال شــود، تصریح کرد: به عنوان نماینده مردم 
مشکلات شما را حتماً پیگیری و دنبال می کنیم و معتقدم در شهرستان های کاشان 
و آران و بیدگل ظرفیت های خوبی وجود دارد که به سرعت می توان وضعیت را متحول 
کرد. وی با اشاره به پیش بینی موضوع مولدسازی در برنامه هفتم توسعه و با تأکید 
بر اینکه مولدســازی می تواند بخش قابل توجهی از مشکلات شما را حل کند، گفت: 
توجه به این مهم کفایت می کند که استان اصفهان بتواند زیرساخت های خود را تکمیل 
کند به شرطی که دستگاه های مختلف همراهی لازم را داشته باشند و مدیران قوی و 
امین متولی این موضوع شوند. قالیباف با بیان اینکه نظارت با ترساندن مدیر متفاوت 
اســت، افزود: قانون برنامه هفتم به مردم و مدیران اختیار می دهد که در چارچوب 
قانون برای حل مشکلات تلاش کنند و از مسائل مختلف گره گشایی می کند. وی در 

پاسخ به برخی مطالبات مطرح شده از سوی نمایندگان و مسئولان این دو شهرستان 
درباره مسائل این منطقه گفت: در مجلس موانع سد راه اختصاص منابع به کنارگذر 
کاشان - آران و بیدگل و اتصال به چرمشهر را پیگیری و برای حل آن تلاش خواهیم 
کرد؛ البته معتقدم اگر این پروژه منطق اقتصادی داشته باشد نباید برای اجرای آن 
منتظر بودجه دولتی ماند. رئیس مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: بخشی از 
مشکلاتی که با آن مواجه هستیم ریشه در تمرکزگرایی دارد، درحالی که نباید به دنبال 
حل تمامی مسائل و تعیین تکلیف آنها در تهران باشیم. وی با بیان اینکه مجلس و 
دولت چهاردهم به طور مــداوم بر اجرای برنامه هفتم توســعه تأکید دارند، گفت: با 
هدف حل مشکلات کشور و پاسخ به مطالبات مردم ما در مجلس به هیچ وجه اجازه 
نمی دهیم هیچ تصمیمی خارج از مدار برنامه هفتم توسعه گرفته شود، بلکه باید این 
برنامه را میثاق ملی بدانیم زیرا دولت و مجلس آن را با خرد جمعی تدوین و تصویب 
کرده اند و قابل تحقق و اجرا است. قالیباف افزود: ما در مجلس برای این برنامه وقت 
زیادی گذاشتیم و فراز و نشیب های زیادی برای تصویب آن طی کرده ایم و نتیجه آن 
شد که در قانون برنامه هفتم برای حل و فصل برخی مشکلات اساسی به صورت جدی 
و قطعی تعیین تکلیف شده اســت. وی با بیان اینکه گاهی مسائل مختلف از جمله 
اقتصادی به دلیل تصمیمات نسنجیده عقب افتاده است، افزود: ما نیازمند همکاری 
مسئولان دولتی استان ها و شهرستان ها برای تحقق برنامه هفتم به منظور حل اساسی 
مشکلات کشور هستیم. رئیس مجلس با تأکید بر اینکه باید نحوه قانونگذاری و اجرای 
قانون را اصلاح کنیم، گفت: همه ما باید بدانیم زمانی ایران قوی می شود که مردم قوی 
شوند؛ ما دفاع مقدس را با مردم اداره کردیم و مشکلات اقتصادمان را هم باید با کمک 
مردم حل کنیم. وی خطاب به مسئولان حاضر در نشست افزود: راه حل وفصل تمامی 
مسائل و مشکلات مطرح شده در این جلسه در قانون برنامه هفتم وجود دارد و نیاز 
است آن را مطالعه و موضوعات را احصا کنید؛ البته لازم است دولت باید آیین نامه های 

آن را تصویب کند.
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استان اصفهان با مولدسازی دارایی ها زیرساخت های خود را تکمیل کند

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

فراخوان مناقصه عمومی

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد مناقصات ذیل را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد 

مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم 
است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.   

مبلغ تضمینمبلغ برآوردموضوع مناقصهمدت
شماره فراخوان سامانه ستاد 

و شماره مناقصه

 12
ماه

)تعمیر و نگهداری پمپ ها( ارتقا و بهسازی 
7۳,۶2۱,4۰7,۳5۳۳,۶۸۱,۰۰۰,۰۰۰تاسیسات تامین و انتقال آب آبفا اصفهان 

2003001434000170
4۰۳-2-۸۱,5

6 ماه
محوطه سازی مخزن و ایستگاه 
۱9,757,۸24,۸۰۰9۸۸,۰۰۰,۰۰۰پمپاژ شاپورآباد منطقه برخوار 

 2003001434000171
4۰۳-2-۱4۰,۳

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس: 
www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم اســت مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را 

جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ ۱4۰۳/۰۶/2۸ می باشد.

تاریخروزساعتعنوان

۱4۰۳/۰7/۰4چهارشنبه۱۳:۰۰مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه

۱4۰۳/۰7/۱4شنبه۱۳:۰۰مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

۱4۰۳/۰7/۱5 یکشنبه ۰۸:۰۰زمان بازگشایی پاکتها

3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکتهای الف:
1-3- آدرس: اصفهان، خیابان شیخ کلینی، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، تلفن: 8-36680030-031، اتاق )292( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
1-4- مرکز تماس: 021-41934

2-4- دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768
5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام/ پروفایل/ تامین کننده/ مناقصه گر موجود است.

نوبت دوم

علیه هیئت امنای 
مسجد تاریخی کازرونی 

شکایت کردیم



یکشنبه  ۱ مهر ۱۴۰۳ / ۱۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۲ سپتامبر  ۲۰۲۴ /  شماره ۴۱۸۰

بلایی بر جان طبیعت نطنز

کرکس با معدن کاری از بین می رود
یکی از گسترده ترین و مخرب ترین فعالیت های معدنی کشور در کوهستان کرکس شهرستان نطنز 

در حال وقوع است.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، کوهستان کرکس به سبب شرایط خاص زمین شناسی، اقلیمی 
و گونه جانوری، از مناطق حفاظت شده محیط زیست به شمار می رود و با وجود ارتفاع زیاد حدود 
نیمی از سال پوشیده از برف است و منبع آب شیرین بسیاری از شهر های اصفهان به حساب می آید 

و سالانه معادل دو برابر حوضه آبخیز زاینده رود آب شیرین و با کیفیت تولید می کند.
مردم شهر ها و روستا های بخش مرکزی نطنز هم در ســال های گذشته ناراضی از این تخلفات در 
حریم خانه، مزارع و قنوات و استفاده از آب کشاورزی و خواهان جلوگیری از صدور مجوز های جدید 

و همچنین اجرای رأی شورای عالی معادن هستند.
محمد بنایی، دبیر مجمع مطالبه گران نطنز گفت: شهرســتان نطنز از حدود ۶۰ معدن فعال سنگ 
برخوردار است که از این تعداد بیش از ۲۰ معدن در شهر طرقرود است و اهالی این منطقه خواهان 
برخورد با زیاده خواهی و تخریب روزافزون معدنکاوان به سبب تمکین نکردن از قانون شورای عالی 
معادن هستند. صادقیان، عضو شورای اسلامی شهر طرق رود نطنز هم گفت: براساس مهلت داده 
شده از سوی شــورای عالی معادن نباید مجوز جدید بهره برداری صادر شود و یا مجوز های کنونی 

تمدید شوند، اما هنوز اجرا نشده است.
همچنین رضایی، رئیس شورای اسلامی روســتای اوره بخش مرکزی نطنز در این باره عنوان کرد: 
معادن لازم اســت حداقل فاصله ۵۰۰ متری را رعایت کنند درحالی که حدود ۹۰ درصد معادن این 
فاصله را رعایت نکرده اند؛ حتی تعدادی از مزارع و باغات و منازل مردم داخل محدوده معدنی است.

رئیس مرکز فوریت های پزشکی کاشان خبرداد؛

برقراری ۵۰۰ تماس روزانه با اورژانس کاشان
رئیس مرکز فوریت های پزشکی کاشان گفت: روزانه به طور متوسط ۵۰۰ تماس با این مرکز برقرار 

می شود.
به گزارش »مهر«، مهرداد فرزندی پور در جمع خبرنگاران اظهار کرد: این مرکز به عنوان یک سیستم 
حیاتی، در حال حاضر با ۳۱ پایگاه فعال در ســطح شهرستان های کاشــان و آران و بیدگل به ارائه 

خدمات پزشکی خارج از بیمارستان مشغول است.
رئیس مرکز فوریت های پزشــکی کاشــان با تبریک هفته اورژانس ۱۱۵ و فوریت های پزشکی به 
وضعیت فعلی این مرکز در منطقه اشــاره کرد و گفت: در حال حاضر ۲۱۰ نفر در این بخش مشغول 
به کار هســتند. وی افزود: از این تعداد، ۱۸۰ نفر پرســنل عملیات و حدود ۲۰ نفر در مرکز ارتباطات 
فعالیت می کنند که تمام آنان تحصیلات آکادمیک را در رشته های فوریت های پزشکی، پرستاری 

و بیهوشی گذرانده اند. 
رئیس مرکز فوریت های پزشکی کاشــان درباره فعالیت های اورژانس پیش بیمارستانی تصریح 
کرد: روزانه شــاهد حدود ۵۰۰ تماس با مرکز اورژانس ۱۱۵ هســتیم که با توجــه به تعداد محدود 
آمبولانس ها، کارشناسان ما اقدام به اولویت بندی بیماران می کنند تا آمبولانس ها به موارد اورژانسی 
 بیشتری اعزام شــوند. وی با اشــاره به تجهیزات و امکانات موجود، گفت: در حال حاضر، حدود

 ۳۱ آمبولانس فعال در ســطح شهر و جاده های شهرستان کاشــان و آران و بیدگل مستقر هستند 
 که به فواصل مختلــف و با تجهیــزات تخصصی و تیم هــای آموزش دیده به بیماران اورژانســی 

خدمت رسانی می کنند.
فرزندی پور با بیان اینکه اورژانس به عنوان یکی از ارکان اصلی خدمات درمانی در کشــور شناخته 
می شــود، اظهار کرد: تیم های اورژانس به عنوان فرشــته های نجات در کنار شهروندان هستند و 

امیدواریم با افزایش آگاهی و حمایت های لازم، خدمات ما هر چه بیشتر بهبود یابد.

فرماندار شاهین شهر و میمه:

زمستان امسال ناترازی گاز خواهیم داشت

فرماندار شاهین شهر و میمه گفت: زمســتان امسال به میزان بیشتری با 
ناترازی گاز مواجه خواهیم شد اما با همکاری شورای تأمین استان تلاش 

شده است که نیروگاه منتظری به سمت مصرف مازوت حرکت نکند.
سید محمدرضا کاظمی طبا در حاشیه بازگشایی نمایشگاه دارابانو )تولیدات 
صنایع دستی و محصولات غذایی بانوان شــاهین شهری( در گفت وگو با 
»مهر« با گرامیداشت هفته دفاع مقدس و همچنین آغاز سال تحصیلی 
جدید، اظهار کرد: در حوزه توانمندســازی بانوان شهرســتان شاهین شهر 
و میمه توســط نهادهای مختلف اقدامات قابل توجهی از جمله آموزش و 
راه اندازی مرکز توانمندسازی بانوان شاهین شهری به نام باران جهت تقویت 
بنیه اقتصادی بوده است. وی افزود: از ابتدای دولت سیزدهم تا هم اکنون 
تلاش کرده ایم با همکاری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
شاهین شهر نمایشــگاه تولیدات و محصولات بانوان توانمند، با استعداد 
و خلاق شاهین شــهری را برگزاری کنیم تا در راستای فروش محصولات 

تولیدی آنان نیز قدم های ویژه ای برداشته باشیم.

پرداخت تسهیلات ارزان قیمت برای رونق کسب و کار بانوان
فرماندار شاهین شهر و میمه تصریح کرد: با هماهنگی و جلسات متعددی 
که در توسط معاونت امور بانوان استانداری اصفهان با همکاری بنیاد علوی 
و برکت صــورت گرفت تلاش کردیــم در قالب مفاد تبصره مــاده ۱۶ و ۱۸ 
جهت رونق کسب وکار این دســته از اقشار جامعه تسهیلات ارزان قیمت از 
سه میلیون تا ۱۵۰ میلیون تومان با بازپرداخت طولانی مدت تهیه و توسط 
بانک های عامل پرداخت کنیم. وی خاطرنشان کرد: در حوزه توانمندسازی 
بانوان نگاه ویژه ای به روستا داشتیم تا بتوانیم اقتصاد روستا را به حرکت 

درآوریم و این مسیر در دولت چهاردهم نیز به قوت خود ادامه خواهد داشت.

امسال ۴۵ هزار دانش آموز در شاهین شهر و میمه به مدرسه می روند
کاظمی طبا با بیان اینکه از ابتدای مهر امسال بیش از ۴۵ هزار دانش آموز 
در ۲۵۰ مدرســه در سطح شهرستان شاهین شــهر و میمه سال تحصیلی 
جدید خود را آغاز خواهند کرد، گفت: بیش از ۲۰۰۰ کادر آموزشــی در سطح 
این شهرستان فرآیند تعلیم و تربیت را همراه با دانش آموز آغاز خواهند کرد. 
وی با بیان اینکه تمامی تدابیر لازم جهت بازگشایی مدارس اعم از سرویس 
مدارس و مسائل ترافیکی و امنیتی در سطح شهرستان شاهین شهر و میمه 
دیده است، یادآور شد: در سطح ۵۰ مدرســه با حضور مسئولان نهادهای 

اجرایی مختلف زنگ مهر به صدا در خواهد آمد.
فرماندار شاهین شــهر و میمه خاطرنشــان کرد: در مقطع ابتدایی نزدیک 
به ۲۳ هزار دانش آموز خواهیم داشت که از این تعداد نزدیک به ۳۹۰۰ نفر 

کلاس اولی خواهیم داشت.

زمستان امسال با ناترازی گاز مواجه هستیم
وی از برگزاری اولین جشنواره ملی موسیقی خلاق در شاهین شهر با حضور 
هنرمندان کشوری و استانی خبرداد و گفت: برای برگزاری هفته دفاع مقدس 
۴۳ عنوان برنامه تهیه و تدارک دیده شده اســت که از این تعداد ۶ برنامه 
شاخص و بزرگ با رویکرد استانی خواهیم داشــت. کاظمی طبا گفت: در 
زمستان امسال نسبت به سال گذشته به میزان بیشتری با ناترازی گاز مواجه 
هستیم و با همکاری شورای تأمین استان اصفهان تلاش کرده ایم که نیروگاه 

شهید منتظری به سمت مصرف مازوت برای تأمین انرژی حرکت نکند.

رئیس مرکز بهداشــت شهرستان کاشــان گفت: 
خدمات مراقبتی به بیش از ۲۲ هــزار دانش آموز 

کاشانی ارائه شده است.
مرتضی پنجه شــاهی در گفت و گو با »مهر« اظهار 
کرد: ۲۲ هــزار و ۳۳۹ دانــش آموز در چهــار پایه 
تحصیلی )اول، چهارم، هفتم و دهم( سال گذشته 
در مراکز و پایگاه های ســلامت شهری و خانه های 
بهداشــت روســتایی شهرستان کاشــان خدمات 

مراقبتی دریافت کردند. 
وی ابراز کرد: توجه به سلامت دانش آموزان و نقش 

آن در پیشگیری از بیماری های مزمن در بزرگسالی 
از اهمیت ویژه ای برخوردار است.

رئیس مرکز بهداشت کاشان با اشــاره به افزایش 
نگران کننــده چاقی و کاهش تحــرک در نوجوانان 
تصریح کرد: اجــرای برنامه های ارتقــای فعالیت 
فیزیکی در مــدارس از اولویت هــای اصلی مرکز 

بهداشت است. 
وی افزود: در ســال گذشــته، این برنامــه در ۱۲۳ 
مدرسه اجرا شــد و بیش از ۱۳۰۰ دانش آموز تحت 
غربالگری قرار گرفتند که نتایج آن نشــان از شیوع 

بالای اختــلالات عضلانی-اســکلتی در این گروه 
سنی داشت.

پنجه شاهی خاطرنشــان کرد: حدود ۷۵ درصد از 
جوانان ۱۸ تا ۳۰ ساله کاشانی نیز در سال گذشته از 

خدمات مراقبتی این مرکز بهره مند شدند.

رئیس مرکز بهداشت شهرستان کاشان:

خدمات مراقبتی به بیش از ۲۲ هزار دانش آموز کاشانی ارائه شد

دو ساخت وساز غیرمجاز در بازار کاشان مهروموم شد. رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان کاشان گفت: ۲ باب مغازه در مجموعه 
بزرگ و تاریخی بازار کاشان به دلیل ساخت وساز غیرمجاز مهروموم شد.

علیرضا عبدا... زاده افزود: به منظور اجرای احکام صادره در خصوص رفع تخلفات ســاختمانی، نیرو های یگان حفاظــت میراث فرهنگی اداره میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی شهرستان کاشان با حضور عوامل انتظامی و مدیریت انضباط شهری شهرداری از فعالیت دو باب مغازه در بازار بزرگ و تاریخی کاشان 
جلوگیری کردند. وی گفت: با توجه به ثبت بازار تاریخی کاشان در فهرست آثار ملی و اهمیت این مجموعه تاریخی و همچنین هم زمان با تلاش برای مرمت، حفظ 
و حفاظت از بافت تاریخی و حریم منظری بازار، انجام اقدامات پیشگیرانه و اجرای احکام صادره مبنی بر رفع آثار تخلف توسط اداره میراث فرهنگی، گردشگری 

و صنایع دستی شهرستان به جدیت پیگیری خواهد شد.
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان کاشان افزود: شایسته است تمامی کسبه بازار تاریخی کاشان به منظور ساخت وساز، مرمت، 
بازســازی و هرگونه عملیات عمرانی در این بازار تاریخی که هویت فرهنگی و تاریخی مردم خون گرم و اصیل کاشان است، مجوز های لازم را از این اداره دریافت 

کنند و با نظارت کامل کارشناسان شهرستان عملیات عمرانی خود را انجام دهند.

خبر روزجلوگیری از ساخت وساز غیرمجاز در بازار کاشان

عکس خبر

آغاز حرکت دوچرخه سواران 
سازمان آتش نشانی کاشان 

به سمت مشهد
تیم دوچرخه ســواری آتش نشــانی کاشان، 
بیســت و چهارمین دوره رکاب زنــی خود را 
از گلزار شــهدای این شــهر با ادای احترام به 
مقام شهیدان وطن آغاز کرده و مسافت ۱۳٠٠ 
کیلومتری کاشان تا مشهد مقدس را به مدت 

۱٠ روز رکاب خواهد زد.

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران شهرستان شاهین شهر و میمه:

شاهین شهر، شهری شهیدپرور است
رئیس بنیاد شــهید و امور ایثارگران شهرستان شاهین شهر و میمه با اشــاره به چگونگی انتخاب 
سرداران شهید شهرســتان شاهین شهر برای خلق ســردیس آنها، به »ایســنا« گفت: بر اساس 
تصمیمات اخذشده در شورای توســعه و ترویج فرهنگ ایثار و شــهادت شهرستان شاهین شهر 
در اردیبهشــت و مرداد ماه سال جاری، مقرر شد تا از بین امیران و ســرداران بزرگی که منتسب به 
شهرستان شاهین شهر هستند تعداد ۱۳ شهید باتوجه به تعداد اعلام شده ازسوی شهرداری برای 

ساختن سردیس آنها انتخاب شود که برای این مهم، ۴ مؤلفه تعریف شد.
حمیدرضا شــاه رجبی مؤلفه های تعیین شــده را چنین برشــمرد: محل پرونده این شهدا در این 
شهرستان باشد، گلزارشان حتی الامکان شاهین شهر باشــد، محل تولد یا سکونت آنها شهرستان 
شاهین شهر بوده و مورد آخر نیز این اســت که محل اعزام آنها از شاهین شهر باشد. بر اساس این 
چهار مؤلفه، اسامی امیران و سرداران شهرستان شاهین شهر بررسی شد و به ترتیبِ تعداد مؤلفه ای 
که هریک از شهدا داشتند ۱۳ سردار شهید فهرست  شــد و ضمن هماهنگی با فرمانداری و پایگاه 
مقاومت بسیج شهرستان، اسامی این شهدا به منظور ساختن ســردیس آنها دراختیار شهرداری 
شاهین شهر قرار گرفت. وی ضمن قدردانی از مجموعه مدیریت شهری شاهین شهر در حمایت از 
برنامه های با محور ترویج و توسعه فرهنگ ایثار و شهادت و توجه این مدیریت برای حفظ نام و یاد 
شهدا با ساختن سردیس آنها بیان کرد: این اقدام خلاقانه و مبتکرانه نشان دهنده دغدغه مدیریت 
شهری درخصوص ترویج و توسعه فرهنگ ایثار و شهادت در سطح شهر است. قطعاً برگزاری چنین 
رویدادهایی در ســطح شــهر، توجه عامه مردم را به خود جلب کرده و تأثیرگذار خواهد بود، چراکه 
تبلیغات محیطی همواره مؤلفه ای تأثیرگذار در نگاه مردم است و خلق سردیس شهدا و قرارگیری 
آنها در سطح شهر موجب برانگیختن حس کنجکاوی در مردم شده و در آشنایی آنها با شهدا اثرگذار 

است، ضمن اینکه روحیه ایثار و شهادت در سطح شهر را گسترده تر خواهد کرد.
شاه رجبی با اشاره به میزبانی شاهین شهر از مهاجران جنگ در دوران دفاع مقدس و نیز اعزام هایی 
که از این شهرستان صورت گرفته است، به شهدای این شهرســتان در ابعاد مختلف اشاره و تأکید 
کرد: شهدای دفاع مقدس در کنار سایر شهدا مانند شهدای سلامت، امنیت و مدافعین حرم نشان 
می دهد که شاهین شــهر همواره نمادی از شهید و شهادت را داشته و شــهری شهیدپرور است که 
شهروندانش همیشه از بزرگ ترین دارایی و سرمایه خود یعنی جانشان گذشته و آن را نثار کرده و 
مرگ آگاهانه در راه خدا را پذیرفته اند. این باعث افتخار ما است که بتوانیم گوشه ای از خدمات این 

بزرگواران را با خدمت رسانی به خانواده  آنها جبران کنیم.

 اجرای طرح کمربند حفاظتی منابع طبیعی در 
شهرستان سمیرم

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان سمیرم گفت: کمربند حفاظتی جنگل و مرتع با 
نصب پایه های بتنی )بنچ مارک( در شهرستان سمیرم اجرا شد. سیدحسن فاطمی در گفت وگو با 
»ایمنا« اظهار کرد: در راستای تثبیت حاکمیت دولت بر اراضی ملی و حفاظت از حقوق بیت المال، 
پروژه کمربند حفاظتی با اعتبار ۹۰ میلیون تومان اجرا شد. وی افزود: این اعتبار از اعتبارات استانی 
طرح حفاظت سال ۱۴۰۳ به طول ۳ کیلومتر و تعداد ۵۳ شــاخص در مرتع له باقرخان شهرستان 
سمیرم اجرا شد. وی تصریح کرد: احداث کمربند حفاظتی یکی از برنامه های دفتر فنی حفاظت و 
حمایت سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور است که از ابتدای سال ۱۳۷۴ با هدف حراست 
و حفاظت از عرصه های طبیعی اجرا می شــود. فاطمی با اشــاره به سیاست های اجرایی سازمان 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور مبنی بر اولویت قرار دادن اجرای پروژه کمربند حفاظتی در کشور 
افزود: تفکیک اراضی ملی و مستثنیات برای جلوگیری از زمین خواری و تصرفات غیرقانونی و نیز 

مقابله با سوءاستفاده های افراد سودجو در این اراضی از مهم ترین اهداف مهم این پروژه است.

با مسئولان

 نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل:

استان شدن مطالبه مردم 
کاشان است

نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به اینکه یکی از مهمترین 
خواســته مردم منطقه کاشــان و آران و بیدگل 
استان شدن است، اظهار کرد: به این منظور باید 
زیرساخت های لازم برای استان شدن در منطقه 
فراهم شود. به گزارش »مهر«، مصطفی معینی 
در جمع خبرنگاران کاشانی با بیان اینکه استان 
شدن و افزایش کرسی های نمایندگی مجلس دو 
خواسته بحق مردم کاشان و آران و بیدگل است، 
ابراز کرد: یکی از مهمترین راه های توسعه منطقه، 
توسعه ساختارهای اداری آن است. وی با اشاره 
به اینکه از پسوند »ویژه« بعد از فرمانداری فقط 
یک اسم برای مردم شهرستان کاشان مانده است 
و ما اختیارات »ویژه ای« را نمی بینیم، تصریح 
کرد: ۳۵ شهرســتان در سطح کشــور »ویژه« 
هستند ولی اختیاراتی ندارند و به شدت پیگیر 
این هســتیم که اختیارات ویژه به فرمانداری ها 
داده شود. معینی با اشاره به اینکه به جد پیگیر 
مطالبات مــردم منطقه کاشــان و آران و بیدگل 
هســتیم، گفت: برای این موضوع باید با استان 
تعامل داشته باشیم. وی با اشــاره به وضعیت 
بد اتوبان قم-کاشان و کاشان-نطنز افزود: ۲۰۰۰ 
میلیارد تومان برای بهســازی این دو مســیر از 
طرف دولت اختصاص داده شده است که سهم 
هر مسیر ۱۰۰۰ میلیارد تومان است. در حال حاضر 
این دو مسیر در حال بهسازی است و ۶ کارگاه در 
مسیر کاشان-نطنز و ۴ کارگاه هم در مسیر قم-
کاشان فعال است و به زودی ۲ کارگاه دیگر نیز در 
این مسیر فعال می شود. نماینده مردم کاشان و 
آران و بیدگل با اشاره به شکایت های زیاد مردم 
بابت تردد ماشین های سنگین از محور کاشان-

قم گفت: راهکار اساســی برای رفع این مشکل 
دو بانده کردن جاده قدیم قم-کاشان است که 
برای این موضوع درخواســتی به آقای رئیس 
جمهور داده ایم. وی روشنایی، ترمیم آسفالت و 
نیوجرسی را مهمترین مشکلات آزادراه کاشان-
قم دانست و خاطرنشان کرد: برای جاده حرم تا 
حرم که مشهد اردهال را به قم متصل می کند، هم 

پیگیر احداث آن هستیم. 

اخبار

استان

 فرماندار شهرستان تیران و کرون:

پیشگیری از آسیب های اجتماعی 
در اولویت مدارس قرار بگیرد

فرماندار شهرســتان تیران و کرون گفت: پیشــگیری از 
آســیب های اجتماعی با آموزش، توانمندسازی، ایجاد 
فضای پرنشاط و آگاهی بخشی به خانواده ها در اولویت 
مدارس قرار بگیرد. علی محمدی کیا در جلســه شورای 
آموزش و پرورش تیران و کرون اظهارکرد: فرآیند آموزشی 
با تأمین معلم مورد نیاز و فضای آموزشــی از ابتدای مهر 
آغاز خواهد شد و دســتگاه های اداری و خدماتی در این 
راستا همکاری خود را با مدارس ادامه بدهند. وی افزود: 
ســاماندهی ســرویس مدارس و نظارت بر فعالیت این 
ناوگان، تأمین امنیت دانش آموزان، تبلیغات شــهری و 
کمک به آموزش و پرورش در رفــع نیازهای مدارس در 
دوران سال تحصیلی انجام شود. وی با بیان اینکه معلم 
مورد نیاز مدارس این منطقه تأمین شــده، تصریح کرد: 
علاوه بر رفع نیاز آموزشی، دغدغه های فرهنگی و اجتماعی 
دانش آموزان نباید در کنار فعالیت های آموزشی مغفول 
بماند بلکه از ابتدای ســال تحصیلی این خدمات نیز آغاز 
شــود. محمدی کیا فزود: یکی از دغدغه های اجتماعی، 
پیشگیری از پیامدهای شوم اجتماعی در بین نوجوانان 
است که با آموزش، توانمندسازی، ایجاد فضای پر نشاط 
و آگاهی بخشی به خانواده ها این موضوع مورد توجه قرار 
خواهد گرفت و به سطح شاخص خود می رسد. وی با بیان 
اینکه در حوزه پیشگیری از آسیب های اجتماعی نیاز به هم 
افزایی بین بخشی است، خاطرنشان کرد: تشکیل کارگروه 
تخصصی با مشارکت شبکه بهداشت و درمان، بهزیستی، 
فرهنگ و ارشاد اســلامی، آموزش و پرورش، فرمانداری 
و ورزش و جوانان به تقویت عملکرد و توسعه فعالیت ها 

کمک می کند. 
مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون در ادامه این جلسه 
گفت: در ۳۵ مدرســه این شهرستان طرح رنگ آمیزی و 
شاداب سازی فضاهای آموزشــی با مشارکت خیرین و 
خانواده ها انجام شده و در آســتانه سال تحصیلی جدید 
مورد استفاده دانش آموزان قرار می گیرد. حسین صائبی 
افزود: ۴ باب مدرسه جدید نیز در سال تحصیلی پیش رو 
افتتاح و مورد بهره برداری قرار می گیرد که ســاختمان آن 
توسط خیرین احداث و توســط اداره کل نوسازی استان 

اصفهان تجهیز شده است. 



پدیده ای که رایج شده؛

بحران مهاجرت اصفهانی ها به شمال کشور؛ تاوان عدم احیای زاینده رود

این روزها تب مهاجرت از اصفهان به ویژه به شمال کشور فراگیر شده، شرایط سختی که به واسطه خشکی زاینده 
رود برای اصفهانی ها، خطر فرونشست و از میان رفتن شغل های مرتبط با حیات رودخانه رقم خورده است.

در سال  های اخیر، مهاجرت به شمال ایران، به  ویژه از شهرهای بزرگ مرکزی مانند اصفهان، به یکی از پدیده های 
رایج تبدیل شده است؛ اصفهانی  ها در این مهاجرت سهم قابل  توجهی داشته  اند و حتی در برخی مناطق شمالی، 

لهجه غالب، لهجه اصفهانی شده است.
این روند که به طور قابل  توجهی در دهه  های اخیر شدت یافته، دلایل متعددی از جمله بحران  های زیست محیطی 

مانند خشکی زاینده  رود، فرونشست زمین و کاهش کیفیت زندگی در شهرهای مرکزی مانند اصفهان دارد.

خشکی زاینده  رود و بحران آب در اصفهان
زاینده  رود که زمانی شــاهرگ حیاتی شــهر اصفهان بود، طی دو دهه اخیر به دلیل خشکســالی  های مکرر و 
سوءمدیریت منابع آبی تقریباً به طور کامل خشک شده است. بر اساس آمار منتشر شده توسط سازمان آب و 

فاضلاب، از سال ۱۳۸۰ تا ۱۴۰۰، حجم آب جاری در زاینده  رود تا ۸۰ درصد کاهش یافته است.
خشک شدن این رودخانه تأثیرات اقتصادی، زیســت  محیطی و اجتماعی شدیدی بر اصفهان گذاشته است. 
بسیاری از کشاورزان در شرق و جنوب اصفهان که به آب زاینده  رود وابسته بودند، شغل خود را از دست داده و 
مجبور به مهاجرت به دیگر شهرها و استان  ها شده اند، این خشکسالی همچنین به افزایش فرونشست زمین 

در اصفهان منجر شده است.
بر اساس داده  های ارائه شده توسط مرکز تحقیقات زمین  شناسی، نرخ فرونشست زمین در اصفهان به بیش از 

۱۷ سانتی متر در سال رسیده است که یکی از بالاترین نرخ  ها در جهان است.
در همیــن ارتباط یک کارشــناس اقتصــادی به »بــازار« می گوید: »موضوع فرونشســت زمیــن به تدریج 
زیرساخت  های شهری، ساختمان  ها و حتی بناهای تاریخی اصفهان را تهدید و بسیاری از شهروندان را نگران 
آینده زندگی در این شهر کرده است، سرمایه گذاران دیگر حاضر به سرمایه گذاری در این شهر نیستند و اقتصاد 

استان در زمینه های مختلف کشاورزی، دامداری، گردشگری و میراث فرهنگی با بحران مواجه شده است.«
زهرا بهره ور می افزاید: »این در حالی است که اصفهان همواره رتبه اول تولید فرآورده های دامی و کشاوررزی را 
بر عهده دارد و سهم استان در اقتصاد گردشــگری نیز همواره بالا بوده چرا که این استان معمولًا مقصد نخست 

گردشگران خارجی است.«

مهاجرت به شمال؛ فرار از بحران  های محیطی و جستجوی زندگی بهتر
وی تأکید می کند: »بر اساس آمارهای ارائه شده توسط مرکز آمار ایران، طی دهه گذشته مهاجرت از استان  های 
مرکزی و جنوبی ایران به استان  های شمالی به شدت افزایش یافته است؛ در این میان، استان اصفهان یکی از 

بالاترین نرخ  های مهاجرت به شمال کشور را دارد.«
این کارشناس اقتصادی تأکید می کند: »طبق آخرین سرشماری، بیش از ۲۰ هزار خانوار اصفهانی طی ۱۰ سال 
گذشــته به گیلان و مازندران مهاجرت کرده  اند. دلیل اصلی این مهاجرت  ها، علاوه بر بحران  های اقتصادی و 

زیست  محیطی در اصفهان، جستجوی کیفیت بهتر زندگی و هوای پاک در سواحل شمالی است.«
اقلیم معتدل و مرطوب شمال ایران، در مقایسه با هوایی که از معتدل به خشک گراییده و آلودگی هوای اصفهان 

و شرایط امن تر اقتصادی یکی از دلایل جذابیت برای مهاجران اصفهانی است.
در بسیاری از محله های جدیدی که در رشت، انزلی و چمخاله ساخته شده اند، ساکنان غالب اصفهانی هستند 

و حتی لهجه این شهر به زبان رایج این مناطق تبدیل شده اســت، همچنین بسیاری از این محله  ها با توجه به 
تقاضای مهاجران، به سبک معماری شهری اصفهان ساخته شده و به نوعی جزو مناطق جدید شهری محسوب 

می شوند.

بحرانی به نام افزایش قیمت زمین و مسکن در شمال
با افزایش مهاجرت به شمال کشور، قیمت زمین و مسکن در این مناطق نیز به شدت افزایش یافته است. بر 
اساس گزارش های رسمی، قیمت زمین در برخی مناطق ساحلی گیلان و مازندران طی ۱۰ سال اخیر بیش از ۳۰۰ 
درصد رشد کرده است. این رشد قیمت  ها نشان دهنده افزایش تقاضا از سوی مهاجرانی است که به دنبال خرید 

خانه  های ویلایی یا آپارتمان  های مدرن هستند.
زهرا روحانی که اخیراً به گیلان مهاجرت کرده اســت، در گفت وگو با خبرنگار »بازار« می گوید: »ما برای فرار از 
مشکلات زیست محیطی، ازدحام ناشی از مهاجرت دیگر شهرهای کشور به اصفهان و خالی شدن نصف جهان 
از جمعیت محلی به اینجا آمدیم؛ از سویی هوای شمال بسیار مطبوع  تر است و اینجا زندگی اقتصادی بهتری 

داریم اما قیمت  ها اینجا هم به سرعت در حال افزایش است.«

کمبود زیرساخت ها؛ چالشی برای مهاجران و بومیان
در این ارتباط نیز کارشــناس اقتصادی به »بازار« می گوید: »اگرچه شــمال ایران به دلیل طبیعت زیبایش به 
مقصدی جذاب برای مهاجران تبدیل شده است اما زیرســاخت  های این مناطق برای پاسخگویی به افزایش 
جمعیت و مهاجرت  های گسترده آماده نیستند؛ قطعی  های مکرر برق، کمبود آب شرب و ضعف در شبکه حمل  و 

نقل عمومی از جمله مشکلاتی است که هم مهاجران و هم بومیان با آن مواجه هستند.«
بهره ور می افزاید: »یکی از چالش  های مهم در این زمینه، نبود پروازهای مستقیم از شهرهای بزرگ مانند اصفهان 
به شهرهای شمالی اســت. این موضوع به ویژه برای مهاجرانی که می خواهند به ســرعت به اصفهان یا تهران 
دسترسی داشته باشند، یک مشکل بزرگ محسوب می شود. نبود پرواز مستقیم اصفهان به رشت، باعث شده 

است که بسیاری از مسافران به ناچار ساعت  ها در ترافیک جاده  ها وقت صرف کنند.«

چالش  های آینده مهاجرت اصفهانی ها به شمال
وی ادامه می دهد: »از سویی با توجه به اینکه اصفهان یکی از قطب  های مهم گردشگری و اقتصادی کشور است، 
این کمبود در بخش حمل  و نقل هوایی به شدت احساس می شود.« بهره ور تأکید می کند: »مهاجرت گسترده 
اصفهانی  ها به شــمال، علاوه بر تأثیرات اقتصادی و اجتماعی بر هر دو منطقه، به دلیل ضعف زیرســاخت  ها و 
بحران  های محیطی، مشکلات جدیدی را به همراه داشته است چراکه اگرچه اقلیم شمالی و کیفیت بهتر زندگی 
در این مناطق جذابیت  های زیادی دارد اما بدون سرمایه  گذاری در زیرساخت های حمل  و نقل، مسکن و خدمات 

شهری، این مناطق نمی توانند پذیرای این حجم از مهاجرت باشند.«
این روزها موضوع انتخاب استاندار اصفهان بسیار چالش برانگیز شده اســت چراکه گمانه زنی ها در ارتباط با 
استانداری است که در زمان تصدی این پست در اصفهان در دولت دوازدهم، نه تنها عملکردی در حوزه احیای 
زاینده رود و رفع مشــکلات مرتبط با آن به ویژه راهکاری برای رفع بحران اشتغال در اصفهان، مهاجرت، احیای 
صنایع و تعامل با تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی اســتان برای رفع مشکلات این حوزه نداشته است بلکه به 
رســانه ها نیز تأکید کرده بود اجازه ندارند بدون اجازه وی مطلبی در ارتباط بــا مهم ترین معضل اصفهان یعنی 

خشــکی زاینده رود بنگارند و اغلب کارشناسان نیز عملکرد وی در حوزه اســتان بزرگی مانند اصفهان را بسیار 
ضعیف قلمداد کرده اند.

در این ارتباط نیز علی ایرانپور، رئیس مجمع نمایندگان اصفهان در دوره نهم و کارشناس حوزه محیط زیست به 
»بازار« می گوید: »بسیاری از مشکلات کنونی اصفهان به ویژه در زمینه اقتصادی ناشی از خشکسالی زاینده رود 
است اما متأسفانه به جز دولت سیزدهم، اقدام شاخصی را از استانداران اصفهان در این زمینه شاهد نبودیم.« وی 
ادامه می دهد: »طبیعی است که طرح های آبرسانی طی یک یا دو سال به بهره برداری نمی رسند بلکه یک پروسه 
چندین ساله از انجام طرح مطالعاتی تا اجرا و بهره برداری زمان می برد و در این زمان نیاز است که مسئول امور 
اجرایی استان پیگری مصمم داشته باشد. این در حالی است که در مصوبات ۱۳ گانه شورای عالی آب مصوب 
شد که بارگذاری جدید در حوضه آب ریز زاینده رود صورت نگیرد ولی بی کفایتی استاندار وقت آن زمان، موجب 
بارگذاری طرح بن-بروجن شد آن هم در شرایطی که توسط شــورای عالی آب که مستقیماً مسئولیت در کل 
کشور را دارد و حکم آن بالاتر از وزارت نیرو است آن را به عنوان یک بارگذاری جدید بر زاینده رود عنوان کرده بود.«

ایرانپور با اشاره به کارشــکنی ها در ارتباط با اجرای طرح های مختلف قانونی احیای زینده رود گفت: »اکنون با 
توجه پیشرفت مناسب به دو پروژه انتقال آب از دریای عمان و طرح شــهید رئیسی )پروژه ماندگان( احیای 
زاینده رود دور از انتظار نیست، موضوع که بسیاری از مشکلات استان از جمله فرونشست، مهاجرت و مشکلات 
اقتصادی اســتان را رفع خواهد کرد.« وی گفت: »اصفهان منابع آبی خوبی در اختیــار دارد که می تواند از آنها 
استفاده کند، بدین ترتیب هم هزینه کمتری بابت اجرای پروژه ها می پردازد و هم زمان اجرا کوتاه تر می شود؛ اما 
این مسئله نیازمند استانداری ویژه و به واقع دلسوز است که ادامه اجرای این پروژه ها را پیگیری کرده و مقابل 

کارشکنی ها بایستد.«
کارشناس حوزه آب و محیط زیســت تصریح کرد: »امیدواریم امید مردم اصفهان پس از دو دهه برای احیای 
این رودخانه فلات مرکزی به تحقق بپیوندد چرا که اصفهان بر مبنای وجود زاینده رود شــکل گرفته و بدون آن 
همان طور که همه کارشناسان اذعان دارند به دلیل تبعات خشکسالی از جمله فرونشست و آلودگی و مشکلات 

اقتصادی حتی یک دهه نیز با خالی شدن از سکنه و نابودی فاصله ندارد.«
حل مشکلات زیست محیطی اصفهان مانند احیای زاینده رود و کاهش فرونشست زمین، در کنار سرمایه گذاری 
در زیرساخت های شمال به ویژه در بخش حمل ونقل هوایی، می تواند تا حدودی تعادل را در مهاجرت ها برقرار 
کند و از فشار بیش از حد بر زیرساخت های شمال بکاهد. تنها با نگاه بلندمدت و برنامه ریزی دقیق می توان به 
آینده ای امیدوار بود که مهاجرت های اجباری ناشــی از بحران های زیست محیطی کاهش یابد و زندگی در هر 

دو منطقه بهبود پیدا کند.

کارگر جایگاه ســوخت بنزین و گازوئیل محور شــهرضا- آباده سه شنبه شب 
هفته پیش به اشــتباه گازوئیل را در مخازن بنزین تخلیــه می کند که منجر به 
در راه ماندن خودروهایی شــد که در این جایگاه ســوخت گیری اشتباه انجام 
دادند. منصور شیشه فروش در رابطه با جزئیات این اشتباه در جایگاه سوخت 
شهرضا- آباده به خبرنگار »ایمنا« اظهار کرد: ســه شنبه شب جایگاه سوخت 
بنزین و گازوئیل محور شهرضا-آباده آماده دریافت حدود ۳۰ هزار لیتر گازوئیل 
بوده و کارگر جایگاه سوخت به اشتباه گازوئیل را در مخازن بنزین تخلیه می کند 
و خودروها در این جایگاه سوخت گیری اشــتباه انجام داده اند که منجر به در 
راه ماندن این خودروها شــده اســت. وی افزود: بلافاصله پس از این اتفاق، 
جایگاه دار موظف به پیگیری شد و تعدادی ماشــین های یدک کش مسئول 
برگرداندن خودروها به جایگاه شدند همچنین جایگاه دار باید خسارت تعمیرات 
این خودروها را برعهده بگیرد و انجام دهد. مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان تصریح کرد: شرکت پخش فرآورده های نفتی تیم های بازرسی برای 

پیگیر این اتفاق به جایگاه سوخت ارسال کرد تا علت یابی انجام دهند و جایگاه 
در بخش بنزین سوخت ارائه نمی دهد تا مخازن شستشو شوند و مجدد بنزین 
در این مخازن تخلیه شــود. شیشــه فروش با تأکید بر اینکه شرکت پخش 
فرآورده های نفتی باید به عنوان متولی نظارت مستمر بر عملکرد جایگاه های 
سوخت بنزین، گازوئیل و سی ان جی داشــته باشد و آموزش دوره ای در مورد 
الزامات ایمنی جایگاه برای تمام عوامل اجرایی برگزار کند، ادامه داد: متولیان 
جایگاه های سوخت نیز باید نظارت کافی داشته باشند و آموزش های دوره ای 
تخصصی و عمومی برای کارکنان خود برگزار کنند. وی عنوان کرد: به تانکرها نیز 
رعایت آیین نامه های حمل و نقل مواد ســوختی را ابلاغ کردیم، به توصیه های 
پلیس توجه کنند، از مسیرهای مشخص شده عبور کنند، در شهرها توقف زیاد 
کنند و مسائل ایمنی را رعایت کنند. به گزارش »ایمنا«، در اتفاق هفته گذشته، 
حدود ۵۰ تا ۶۰ خودرو به جای بنزین از گازوئیل اســتفاده کردند و ۳۰ هزار لیتر 

گازوئیل نیز در مخازن بنزین تخلیه شد.

الزام جایگاه دار به پرداخت خسارت

ماجرای خودروهایی که در شهرضا گازوئیل زدند و زمین گیر شدند

خبر روز

خرید و فروش اقساطی انواع خودرو در فضای مجازی

وقتی خریدار نیست
آگهی های بســیاری مبنی بر فروش اقســاطی خودروهای داخلی در پلت فرم های آنلاین ثبت 
می شود. بیشتر این آگهی ها از شهر تهران هستند ولی با رکود حاکم بر بازار خودرو، برخی فروش 
خودروی اقساطی در بازار اصفهان را آغاز 
کرده اند. به گزارش خبرنگار »ایراسین«، 
کســادی بازار خودرو و کاهش شــدید 
تقاضا در ماه های گذشــته بــه معضل 
اصلی نمایشگاه داران خودرو تبدیل شد. 
رئیس اتحادیه نمایشگاه داران اصفهان 
در گفت وگو با »ایراســین« ضمن تأیید 
این ادعــا بر رکود فزاینــده در معاملات 
خودرو طی ماه های گذشته تأکید کرد. 
بررسی ها نشان می دهد همزمان با این 
کاهش تقاضا خرید و فروش اقساطی خودرو به واسطه آگهی های مندرج در پلت فرم های آنلاین 
آغاز شده اســت. آگهی های فروش اقساطی خودرو در بیشتر مشــاهدات از شهر تهران هستند 
ولی کم و بیش در اصفهان نیز فروش اقساطی خودرو با بازپرداخت کوتاه مدت تر انجام می شود.

امکان خرید خودروی اقساطی از آگهی دهندگان تهرانی برای مشتریان از اصفهان یا سایر شهرهای 
کشور فراهم است. چند نفر از این افراد در تماس تلفنی مدعی شــدند اگر کدملی و مشخصات 
چک صیادی را دریافت کنند و پاسخ استعلام مثبت باشد، فرد خریدار باید یک روز صبح تا ظهر 
به تهران ســفر کند و خودرو را تحویل بگیرد. خودروهای اقســاطی تنوع بالایی دارند، در بیشتر 
موارد صفر کیلومتر هستند ولی برخی از نمایشــگاه داران پایتخت خودرو کارکرده را نیز به صورت 

اقساطی می فروشند.
قیمت خودرو توسط فروشــنده مشخص می شــود و به طور معمول از قیمت خودرو در بازار آزاد 
بیشتر است. برای مثال خودروی سورن پلاس در نمایندگی حدود ۴۸۱ میلیون تومان قیمت دارد 
و بازار آزاد ۷۰۰ میلیون تومان قیمت می خورد ولی در طرح های فروش اقساطی بین ۷۱۰ تا ۷۵۰ 
میلیون تومان قیمت گذاری می شوند. بین ۳۰ تا ۵۰ درصد از این مبلغ به صورت نقدی از خریدار 
دریافت می شود و مابقی اقساط ۶ تا ۲۴ ماهه هستند. بسیاری از این فروشندگان امکان فروش 
اقســاطی با بازپرداخت ۶ تا ۱۲ ماه دارند و به ندرت کسی حاضر می شــود بازپرداخت اقساط به 
بیش از یکسال برسد. سود اقســاط بین ۳ تا ۸ درصد به صورت ماهانه محاسبه می شود تا سود 

فروش اقساطی روی یک خودروی ۷۵۰ میلیون تومانی به بیش از ۱۰۰ میلیون تومان برسد.
فروشنده قرارداد مشخصی برای انجام این معامله تدوین می کند، در بعضی از مشاهدات قرارداد 
شبیه به اجاره به شــرط تملیک است ولی تمام ریســک ها به خریدار منتقل خواهد شد. در انتها 
فقط کارت ماشین همراه با کارت سوخت به خریداران تحویل داده می شود و خبری از برگ سبز 
یا انتقال مالکیت نیست. بدین ترتیب خریدار تا زمان پرداخت کامل اقساط مالک خودرو نخواهد 
شد. ضمن اینکه فروشنده خودرو را با هزینه خریدار به صورت کامل بیمه بدنه می کند تا در صورت 
بروز هر حادثه ای خطری برای بازپرداخت اقساط وجود نداشته باشد. بررسی ها نشان می دهد 
چند نمایندگی در شهر اصفهان نیز خودروهای چینی را با شرایطی شبیه به این به صورت اقساطی 
می فروشند ولی تنوع فروش اقساطی برای خودروهای تولید داخل در شهر اصفهان پایین است.

خودروهای خارجی کارکرده مدل ۲۰۱۷ به قبل نیز توســط چند نمایشــگاه دار بزرگ اصفهان به 
صورت اقساطی عرضه می شوند. این نمایشگاه داران از هیوندای آی ۲۰ ارزان قیمت تا مدل های 
مختلف بی ام دابلیو را برای فروش اقســاطی آگهی کرده اند. گفت وگو با آنها نشان می دهد تقاضا 
برای این نوع فروش زیاد نیست و به دلیل سود سنگین به ندرت کسی حاضر به خرید اقساطی 

خودرو می شود.

گزارش روز

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان گفت: ۷۰ درصد از بهای گندم خریداری شده از کشاورزان استان از آغاز فصل خرید تاکنون در سال جاری پرداخت شده 
است. محسن ضیائی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: ۲۳۲ هزار تن گندم به ارزش ۴۰ هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال از کشاورزان استان اصفهان در سال جاری به صورت تضمینی 
خریداری شده است. وی اظهار کرد: خرید گندم از ۲۵ اردیبهشت امسال از شهرستان های شمالی استان شروع شد و در مناطق سردسیری غرب و جنوب تا اواخر شهریور 
ادامه داشت. ضیائی با بیان اینکه خرید تضمینی گندم در مراکز مباشر شرکت های تعاون روستایی تا پایان شهریور جاری ادامه داشت، افزود: کشاورزانی که هنوز موفق به 
تحویل گندم مازاد بر نیاز نشده اند تا پایان این ماه فرصت دارند برای تحویل محصول به شرکت های تعاون روستایی محل کشت خود مراجعه کنند. مدیرکل غله و خدمات 
بازرگانی استان اصفهان خاطرنشان کرد: سیلوی دولتی شهید موسوی در ابتدای شهر بهارستان تا پایان مهر سال جاری آماده تحویل گندم از کشاورزان است. به گزارش 
»ایرنا«، ۴۳ مرکز خرید تضمینی گندم شامل ۲ سیلوی ملکی در کاشــان و ابتدای ورودی شهر بهارستان، ۴ کارخانه آردسازی و همچنین ۳۷ مرکز تعاون روستایی در 

سطح استان اصفهان برای دریافت گندم کشاورزان فعال است.

۷۰ درصد از مطالبات گندمکاران استان اصفهان پرداخت شد

نشانه های نگران کننده در 
اقتصاد ژاپن هویدا شد

 رشــد صادرات ژاپــن در ماه آگوســت 
به شدت کاهش یافت، زیرا صادراتش 
 بــه ایالات متحــده بــرای اولین بار در 
 ســه ســال گذشــته کاهــش یافت. 
در حالی که سفارشات ماشین آلات در 
ماه جولای به طور غیرمنتظره ای کاهش 
یافته و این نشانه ای نگران کننده برای 
 اقتصادی اســت کــه در تــلاش برای 

احیای قوی است.

عکس خبر

 اشتغال زایی برای بیش 
از ۱۳۰ نفر در شهرک های 

صنعتی اصفهان
رئیس اتاق بازرگانی غــرب اصفهان گفت: در 
شهرک های صنعتی اصفهان برای بیش از ۱۳۰ 
نفر اشتغال زایی شده و در صورت فراهم شدن 
زیرســاخت ها، امکان افزایش اشتغال تا سه 
برابر هم وجــود دارد. علی نصــر اصفهانی در 
حاشــیه برگزاری بیســت ودومین نمایشگاه 
بین المللــی صنعــت دام و طیــور در اصفهان 
)شــهریور ماه ۱۴۰۳( در حضور اصحاب رسانه 
اظهار کرد: عمده صادرات این محصولات از مبدأ 
استان اصفهان به کشور مقصد یعنی عراق است. 
همچنین عمده صادرات اســتان در این زمینه 
مربوط به ماشین آلات و برج های خنک کننده، 
چیلر و هواساز است که تلاش می شود در کنار 
تنوع بخشــی به تولیدات، کشــورهای هدف 
صادرات نیــز افزایش یابد. وی بــا بیان اینکه 
امروزه توان و ظرفیت لازم برای افزایش ســه 
برابری تولید در شــهرک های صنعتی استان 
اصفهان وجــود دارد، گفت: اشــتغال زایی در 
واحدهای صنعتی فعال در شهرک های صنعتی 
اصفهان در جریان اســت و هنوز ظرفیت های 
خالی بسیاری در این گونه واحدهای صنعتی 
اســتان وجود دارد. وی افزود: صنایع استان 
در تابستان با مســائلی درباره انرژی برق و در 
زمســتان برای گاز روبه رو هستند. محدودیت 
در انرژی و تسهیلات سبب کمبود منابع مالی و 

ایجاد چالش در بخش تولید می شود. 
محسن نصر اصفهانی، فعال اقتصادی استان 
اصفهان نیز با اشــاره بــه اینکه ایــران یکی از 
کشورهای پیشرو در صنایع مختلف دامداری 
و لبنی است، گفت: این محصولات ایران جزو 
تولیــدات باکیفیت و مرغوب دنیا محســوب 
می شود. هم اکنون مشکلاتی در زمینه صادرات 
وجود دارد، اما کشورهای منطقه ازجمله لبنان، 
عراق، سوریه، پاکستان و کشورهای شمال ایران 
ترجیح می دهند از محصولات و خطوط تولید 
ایرانی استفاده کنند. او افزود: تفاوت قیمت ۵۰ 
تا ۶۰ درصدی و خدمات پس از فروش تولیدات 
ایرانی در مقایســه با محصولات سایر کشورها 

مطرح و یک مزیت است.

یکشنبه  ۱ مهر ۱۴۰۳ / ۱۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۲ سپتامبر  ۲۰۲۴ /  شماره ۴۱۸۰
اقتصاد



    گردشگری و میراث4

اصفهان؛ قطب گردشگری ایران

فرصتی که بود، فرصتی که هست
 

اصفهــان به عنــوان قطب گردشــگری کشــور بــه توســعه حمل ونقل و 
زیرساخت های ریلی خود روی آورده اســت، همچنین برای بهره برداری از 
ظرفیت های شرق استان، به احداث دهکده لجستیکی می پردازد تا با ایجاد 
بندر خشــک بتواند از ظرفیت های ترانزیتی خود استفاده کند. همچنین با 

ارتقای مترو به پیشرفت در شاخص های شهری توجه می کند.
به گزارش »ایسنا«، شهر اصفهان یکی از شــهرهای تاریخی ایران به شمار 
می رود که آثار باستانی زیادی در آن وجود دارد. وجود جاذبه های گردشگری 
و تاریخی در کنار طبیعت زیبا، سبب شده تا همگان اصفهان را با عنوان »نصف 
جهان« بشناسند. بافت شهر اصفهان دارای دو سبک قدیمی و مدرن است. 
تمام این عوامل سبب شده تا شهر اصفهان به عنوان قطب گردشگری ایران 
شناخته شود و هر ساله افراد زیادی از سراسر جهان برای بازدید از این شهر به 
ایران سفر کنند. سیدرضا مرتضوی، استاندار اصفهان در اردیبهشت  ۱۴۰۳ در 
نشست خبری با اصحاب رسانه، به ظرفیت استان برای جذب سرمایه های 
خارجی در جهت ایجاد رونق اقتصادی اشــاره کرد و گفت: »استان اصفهان 
به دلیل حضور هیئت های خارجــی، نقطه قوت ممتازی دارد، ما در ســال 
۱۴۰۱ از ۳۲ هیئت عالی رتبه خارجی میزبانی کردیم و ســال گذشته)۱۴۰۲( 
نیز ۴۱ هیئت  به اســتان سفر کردند و جلســات مختلفی با این هیئت ها به 
امضای تفاهم نامه ها منجر شد.« وی گفت: »بسیاری از تصمیم گیری ها در 
زمینه جذب سرمایه خارجی باید به صورت متمرکز انجام شود و این بزرگ 
ترین مشکل ما برای جذب ســرمایه های خارجی است. اگر استانداری ها 
می توانستند به صورت جدی و مســتقل وارد این تعاملات شوند، انتظاراتی 
که از ســرمایه گذاران خارجی داریم به واقعیت نزدیک تر می شــد؛ اما نگاه 
تمرکزگرایی که در این بخش ها وجود دارد، فرصت مذاکره، رایزنی و رسیدن 

به توافق را از ما می گیرد.«

سند گردشگری اصفهان در افق ۱۴۰۴
اســناد راهبردی توســعه اســتان اصفهان، با توجــه به اهمیــت آن ها در 
جهت گیری های آینده توسعه استان، در قالب چشم انداز آینده و محورهای 
توسعه استان قرار گرفته است، ســند یادشده به انتظارات مختلف در زمینه 
جایگاه استان اصفهان در افق ۱۴۰۴ در امور اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی، 
امنیتی، آمایش، محیط زیســت و توســعه پایدار پرداخته است. موقعیت 
مکانی ویژه اســتان، وجــود ظرفیت های قــوی کارآفرینی رو به رشــد در 

بخش های اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی، وجود ظرفیت ها و زیرساخت های 
توســعه یافته محرک گســترش فعالیت های اقتصادی، برخــورداری از 
جاذبه های گردشــگری گوناگون تاریخی، طبیعی و انسان ساخت باارزش، 
با ارزش ملی و فراملی به عنوان یک قطب مهم گردشــگری کشــور، وجود 
مزیت های فرهنگی شامل میراث غنی مکتوب تاریخی، آثار ارزشمند هنری، 
معماری و شهرسازی، هنرمندان و اندیشــمندان فرهنگی مؤثر بر تعاملات 
در ســطح کشــور و جهان، وجود توانمندی قوی در زمینه رشته های صنایع 
دســتی، وجود منابع طبیعی و اقلیمی متنوع به عنوان زیرســاخت محرک 
فعالیت های اقتصادی، وجود سرمایه های انســانی انباشت شده به عنوان 
مکمل فعالیت های سرمایه گذاری در راستای اقتصاد دانایی محور، از جمله 
نقاط قوت استان در حوزه گردشگری است. همچنین ارتقای نقش فرهنگی، 
علمی و هنری در تعاملات ملی و بین المللی، تقویت، تعمیق و ترویج هویت 
اســلامی - ایرانی در فرایند توســعه استان، توســعه صدور خدمات فنی، 
مهندسی، تخصصی درمانی و دانش محور، تقویت و تجهیز صنعت گردشگری 
در سطح استانداردهای بین المللی و تبدیل استان به عنوان قطب گردشگری 
کشور، تقویت و گسترش شبکه های حمل ونقل متناسب با شرایط توسعه 
ارتقای نقش و سهم اســتان در تحقق اهداف و سیاست های توسعه ملی و 
دستیابی به رشد اقتصادی مستمر، از جمله اهداف بلندمدت توسعه استان 

در رابطه با گردشگری است.

گونه شناسی گردشگری شهر اصفهان
شناسایی گونه های گردشگری از آن جهت حائز اهمیت است که با شناخت آن، 
برنامه ریزی توسعه مقصد به شیوه ای دقیق تر و منطقی تر انجام می شود در 
واقع اگر ما ندانیم که با چه گروهی از مخاطبان سر و کار داریم، خدمت رسانی 
مطلوب میسر نخواهد بود، چراکه هر گروه از گردشگران در قالب گونه های 
متفاوت نیازها و خواسته های متفاوتی دارند. با لحاظ داشتن رویه  تقلیل در 
مورد حوزه جغرافیایی و در نظر گرفتن محدوده شهر اصفهان، به نظر می رسد 
که موارد گونه های گردشــگری مورد اولویت در محدوده شــهری اصفهان 
شامل گردشگری فرهنگی-تاریخی، گردشگری شهری، گردشگری بازدید 
دوستان و بستگان، گردشگری سلامت، گردشــگری مذهبی، گردشگری 
تجاری -صنعتی، گردشگری رویدادها، گردشــگری ورزشی و گردشگری 

آموزشی است.

طرح راهبردی، ساختاری و عملیاتی برای گردشگری استان اصفهان
این طرح در ۱۸ فصل، کلیات و مبانی، اســناد فرادستی، قوانین و مقررات، 
مطالعات پایه محیطی، مطالعات اجتماعی فرهنگی، مطالعات اقتصادی، 

مطالعات ساختاری، منابع و جاذبه های گردشگری، تأسیسات و تسهیلات، 
مدیریت منابع انسانی، بازار و اقتصاد گردشگری، مدیریت و تشکیلات، تحلیل 
و نتیجه گیری، تحلیل های کالبدی -فضایی گردشــگری، برنامه راهبردی، 
برنامه ســاختاری، برنامه عملیاتی و برنامه مدیریت سرمایه گذاری نظری 
تدوین شده است. مأموریت صنعت گردشــگری در استان اصفهان در سه 
سطح بین المللی، ملی و استانی بیان شده است؛ در سطح بین المللی استان 
اصفهان یکی از پنج استان کلیدی کشور در عرصه گردشگری بین المللی است 
و باید از طریق جذب گردشگران از سراسر دنیا و انتقال حقایق زندگی بر اساس 
فرهنگ غنی ایرانی- اسلامی به بهبود سیمای عمومی ایران در میان سایر 
ملل یاری رساند و بخشی از تبلیغات مسموم رسانه های متخاصم و مغرض 
دنیای غرب و شرق را خنثی سازد. استان اصفهان با توجه به قابلیت ها و تنوع 
جاذبه های گردشگری مبتنی بر فرهنگ، تاریخ، طبیعت، اقلیم و صنعت، باید 
سهم کشور از تقاضای جهانی گردشگری را افزایش و قابلیت رقابت کشور با 
مقاصد رقیب در عرصه صنعت گردشگری بین المللی را افزایش دهد. استان 
اصفهان در زمینه هایی مانند جذب گردشگران درمانی و آموزشی باید کشور را 

در بازیابی جایگاه منحصر به فرد خود در سطح خاورمیانه یاری کند.

اقدامات جهاد دانشگاهی اصفهان در حوزه گردشگری
زاهد شفیعی، رئیس جهاد دانشــگاهی واحد اصفهان اخیراً طی نشستی 
خبری، از تأسیس اندیشکده گردشــگری و صنایع خلاق اصفهان خبر داد و 
اظهار کرد: »هنر، حوزه ای اســت که هرقدر در زمینه آن کار شود، کم است. از 
این رو اندیشکده را در حوزه هنری جوار پل خواجو راه اندازی کردیم که توفیقات 
ارزشمندی برای تجاری سازی صنایع هنری دارد.« وی با بیان اینکه راه توسعه 
اصفهان، هنر و استفاده از سرمایه های اجتماعی و هنری این دیار است، گفت: 
»جهاد دانشگاهی تفاهم نامه ای با دانشگاه هنر منعقد کرد برای اینکه هنر را 
اقتصادی کنند. سال گذشته نیز طرح جامع گردشگری استان که نقشه  راه 
توسعه گردشگری اصفهان را مشــخص می کند، به همت جهاد دانشگاهی 
تدوین شــد. همچنین اصفهان شهر خلاق صنایع دســتی است و موضوع 
تجاری سازی صنایع دستی از جمله مسائلی است که در طرح در دست تهیه  
جهاد دانشگاهی مورد توجه است.« رئیس جهاد دانشگاهی واحد اصفهان به 
تهیه سند توسعه روستایی اصفهان در جهاد دانشگاهی اشاره کرد و ادامه داد: 
»تدوین این سند رو به پایان است و اگر قرار باشد در توسعه روستایی استان 
منابعی توزیع شود، باید نگاهمان به این برنامه باشد. زیرا تاکنون بسیاری 
منابع در روستاها توزیع شده اما نتیجه مطلوب را نداشته است. سند توسعه 
روستایی اصفهان رویکرد تسهیل گری و توانمندسازی اکوسیستم های پویا و 

نوآورانه در روستاها را دنبال می کند و سندی ارزشمند خواهد بود.«

 مدیرکل میراث فرهنگی استان اصفهان: 

علیه هیئت امنای مسجد تاریخی کازرونی شکایت کردیم
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان گفت: علیه هیئت امنای مسجد 
تاریخی کازرونی به دلیل اقدام غیرقانونی به دادســتان عمومی و انقلاب اسلامی استان شکایت 
کردیم. امیر کرم زاده در گفت و گو با »ایرنا« افزود: پس از اقدام غیر قانونی هیئت امنای مســجد 
کازرونی اصفهان و تخریب در نیمه شب سه شنبه، بدون حضور و اطلاع ناظر میراث فرهنگی، علیه 
آنان به دادستان عمومی و انقلاب استان اصفهان شکایت کردیم. وی اضافه کرد: این شکایت مبنی 
بر لزوم توقف عملیات تخریب، تعقیب و مجازات عامل و عاملین و لزوم رفع خطر از شبستان ضلع 

جنوبی این مسجد تاریخی است. 
به گزارش »ایرنا«، هیئت امنای مسجد کازرونی بامداد چهارشــنبه  گذشته بدون مجوز شهرداری 
برای تخریب خانه ضلع جنوب مسجد کازرونی و بدون مجوز ناظر میراث فرهنگی اقدام کرد که این 
عمل با حکم معاون دادستان اصفهان متوقف شد. در اثر این تخریب ستون ضلع جنوبی شبستان از 
دیوار جدا و سقف شبستان به سمت پایین خم شد. پس از اقدام هیئت امنای مسجد برای تخریب 
محراب و شبستان مسجد کازرونی در مرداد گذشته، نماینده وزارتخانه میراث فرهنگی به اصفهان 
سفر کرد و مقرر شد عملیات تخریب متوقف شــود تا تصمیم این وزارتخانه برای ثبت ملی این اثر 
قطعی شود. مسجد کازرونی یکی از مساجد معاصر اصفهان در محله عباس آباد است که به دست 

علی اکبر کازرونی بنا شد.

افت شدید برگزاری کنسرت موسیقی سنتی بعد از دوران 
کرونا در اصفهان

معاونت امور هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت: بعد از دوران 
همه گیری کرونا شیب تقاضای برگزاری موسیقی سنتی در اصفهان به شدت پایین آمد.

رضا دهقانی در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: اولویت بندی در ســبد خانوار، ذایقه مردم و ظهور و 
بروز موسیقی ها و خواننده های جدید و شاید پرورش نیافتن خانواده موسیقی سنتی می تواند از 
عوامل کاهش تقاضای برگزاری موسیقی سنتی باشد که باید به طور دقیق تری آسیب شناسی شود. 
وی تأکید کرد: این موضوع خاص شهر اصفهان نیست و شاهد کاهش تقاضای برگزاری موسیقی 
سنتی در کل کشور هستیم. دهقانی گفت: این موضوع نیاز به اهتمام ویژه دستگاه های متولی حوزه 
فرهنگ و شــرکت های تولید و تکثیر آثار صوتی که عموماً مجاز به برگزاری کنسرت های موسیقی 
هستند، دارد. وی افزود: اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گام هایی را در این رابطه 
برداشــته و هماهنگی هایی انجام داده است تا در اجرای کنسرت موســیقی سنتی سهمیه وجود 
نداشته باشد و متقاضیان در این رابطه آزاد باشند. دهقانی افزود: در این شرایط شرکت های برگزار 
کننده کنسرت باید اهمیت بیشتری به اجرای موسیقی سنتی به عنوان موسیقی فاخر کشور بدهند 

و متقاضی اجرای این گونه کنسرت ها باشند. 
معاونت امور هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت: آموزشگاه های 
موسیقی نیز در این رابطه بسیار اثرگذار هستند چرا که قالب کنسرت های آموزشی آن ها موسیقی 
سنتی است. وی با بیان اینکه هنرستان هنرهای زیبا و همچنین هنرستان موسیقی نیز باید در این 
رابطه ورود ویژه داشته باشد، افزود: شایسته است که دستگاه هایی مثل سازمان فرهنگی، اجتماعی 
شهرداری اصفهان، حوزه هنری و سایر دستگاه هایی که در حوزه فرهنگ و هنر فعالیت می کنند در 
توسعه موسیقی سنتی و فاخر برنامه ریزی داشته باشند. دهقانی با بیان اینکه اصفهان به موسیقی 
فاخر معروف است، گفت: همه ذائقه مردم اصفهان به سمت موسیقی پاپ نیست و طبعاً موسیقی 
سنتی می تواند جایگاه ویژه ای مخصوصاً در بین شــهروندان این شهر داشته باشد. وی افزود: به 
همین دلیل به عنوان متولیان حوزه فرهنگ به همراه زیرمجموعه های اداره کل فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی و دستگاه هایی که در حوزه فرهنگ و هنر فعالیت دارند باید بکوشیم این خلأ جبران شود.

اخبار
یکشنبه  ۱ مهر ۱۴۰۳ / ۱۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۲ سپتامبر  ۲۰۲۴ /  شماره ۴۱۸۰

مفاد آراء
7/1 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 1403۶030203400494۶ مورخ 1403/4/27 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم حمیده احمدی یزدلی 
فرزند حسین بشماره شناسنامه 1250378354 صادره از کاشان در ششدانگ یک باب خانه 
به مساحت 128.50 متر مربع مفروز از پلاک ۶15 فرعی از 49 اصلی واقع در بخش 2 کاشان 

خریداری از مالک رسمی آقای عقیل میرزائی  محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/0۶/17              تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/01     

م الف: 1782256 محمدعلی ناظمی اشنی رئیس ثبت اسناد و املاک کاشان 
مفاد آراء

7/2 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره  1403۶0302018000858 مورخ 1403/05/01 هیأت اول/دوم موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه نظری 
اورگانی فرزند اسفندیار بشماره شناسنامه 57500۶4220 صادره از فریدن  نسبت به شش دانگ 
یک قطعه زمین محصور)دامداری(  به مساحت 2002.5 مترمربع از قسمتی از  پلاک 3۶4 اصلی 
واقع در علی آباد ملاعلی خریداری به موجب سند ابتیاعی به شماره 33353-1402/12/10 دفتر 

191 حبیب آباد به نام متقاضی محرز گردیده است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی اســت در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/0۶/17          تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/01     

م الف : 1781409 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
مفاد آراء

7/3 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

- برابر راي شماره  1403۶0302007003232 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  موقوفه اعزاز نیک پی به تصدی اداره اوقاف و امور خیریه 
فلاورجان در یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 5۶77/74 متر مربع 
پلاک 974 فرعی از ۶  اصلی واقع در کرسگان انتقالی از  مالک رسمی اداره  کل اوقاف اصفهان 

به تولیت آقای شکراله اعرابی محرزگردیده است.
- برابر راي شماره  1403۶0302007003229 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  موقوفه اعزاز نیک پی به تصدی اداره اوقاف و امور خیریه 
فلاورجان در یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 9042/58 متر مربع 
پلاک 974 فرعی از ۶  اصلی واقع در کرسگان انتقالی از  مالک رسمی اداره  کل اوقاف اصفهان 

به تولیت آقای شکراله اعرابی محرزگردیده است.
 - برابر راي شماره  1403۶030200700322۶ هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 

تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  موقوفه اعزاز نیک پی به تصدی اداره اوقاف و امور خیریه 
فلاورجان در یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 3349/34 متر مربع 
پلاک 974 فرعی از ۶  اصلی واقع در کرسگان انتقالی از  مالک رسمی اداره  کل اوقاف اصفهان 

به تولیت آقای شکراله اعرابی محرزگردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشــود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/0۶/17                        تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/01     

م الف: 1781918  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/4 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

- برابر راي شماره  1403۶0302007003233 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  موقوفه اعزاز نیک پی به تصدی اداره اوقاف و امور خیریه 
فلاورجان در یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 5۶5/79 متر مربع 
پلاک 974 فرعی از ۶  اصلی واقع در کرسگان انتقالی از  مالک رسمی اداره  کل اوقاف اصفهان 

به تولیت آقای شکراله اعرابی محرزگردیده است.
- برابر راي شماره  1403۶0302007003230 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  موقوفه اعزاز نیک پی به تصدی اداره اوقاف و امور خیریه 
فلاورجان در یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 5497/80 متر مربع 
پلاک 974 فرعی از ۶  اصلی واقع در کرسگان انتقالی از  مالک رسمی اداره  کل اوقاف اصفهان 

به تولیت آقای شکراله اعرابی محرزگردیده است.
 - برابر راي شماره  1403۶0302007003227 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  موقوفه اعزاز نیک پی به تصدی اداره اوقاف و امور خیریه 
فلاورجان در یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 3527/2۶ متر مربع 
پلاک 974 فرعی از ۶  اصلی واقع در کرسگان انتقالی از  مالک رسمی اداره  کل اوقاف اصفهان 

به تولیت آقای شکراله اعرابی محرزگردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشــود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/0۶/17                         تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/01     

م الف: 1781634  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/5 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

پیرو رای شماره 3593 مورخ 1382/12/09 هیات حل اختلاف موضوع قانون اصلاح مواد یک 
و دو  و سه قانون اصلاح حذف موادی از قانون ثبت موضوع یک واحد پست فشار قوی برق 
واقع در آبنیل پلاک 45 اصلی بخش 9 ثبت فلاورجان مورد تقاضای شرکت برق منطقه ای 
اصفهان که در تاریخ 1382/12/2۶ آگهی گردیده است و پلاک 32 فرعی از 45 اصلی برای آن 
منظور گردیده با توجه به تغییر در ابعاد و مساحت مورد تقاضا و نظر به اینکه رای تاکنون اجرا 

نگردیده است رای صادره قبلی به شرح ذیل اصلاح می گردد: 
رای اصلاحی 7004۶77 مورخ 1403/05/11 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی شــرکت برق منطقه ای استان اصفهان در یک واحد 

پست فشار قوی برق به مساحت 14931/9۶ متر مربع پلاک 32 فرعی از 45 اصلی واقع در  
آبنیل خریداری از مالک رسمی آقای غلامحسین صفوی احدی از ورثه مالک رسمی عزت 

مرعشی محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشــود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/0۶/17                     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/01     

م الف: 1782514  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/۶ آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي 
و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 851-1403 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک خوانسار تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضي آقای صالح اورعی فرزند حسین بشماره شناسنامه 1220003311 صادره 
از خوانسار در یک  باب خانه  به مساحت 219/98 متر مربع پلاک 785 فرعي از 18 اصلي واقع 

در بخش 4 محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي ا عتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي 
اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادرخواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/0۶/17                 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/01     

م الف: 1782564 حبیب اکبری رئیس اداره ثبت و اسناد املاک خوانسار
مفاد آراء

7/7 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

- برابر راي شماره  1403۶0302007004387 هیات  دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  آقای رسول کریمی بابا احمدی فرزند درویش به شماره 
شناسنامه 1433 در یک باب خانه قدیمی به مساحت 114/59 متر مربع پلاک 19   اصلی واقع 
در کلیشاد  خریداری از مالک رسمی آقای حیدر رحیمی کلیشادی فرزند حسن محرزگردیده 

است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشــود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/01                     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/1۶     

م الف: 1790985  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/8 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه اجرایي قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي ذیل 
محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع 
عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعیین شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامي لنجان آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 

اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
1- راي شماره 1403۶0302015000310 مورخ 1403/05/10 آقای حسن شهریاری کله 
مسیحی فرزند محمود  نسبت به یک و نیم دانگ مشاع از  شش دانگ یکباب خانه  به مساحت 
 2۶4/85  متر مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرین شــهر بخش 9 ثبت اصفهان 

مع الواسطه خریداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان 
2- راي شماره 1403۶0302015000311 مورخ 1403/05/10 آقای حسین شهریاری کله 
مسیحی فرزند محمود  نسبت به یک و نیم دانگ مشاع از  شش دانگ یکباب خانه  به مساحت 
 2۶4/85  متر مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرین شــهر بخش 9 ثبت اصفهان 

مع الواسطه خریداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان 
3- راي شــماره 1403۶0302015000312 مورخ 1403/05/10 آقای محمود شهریاری 
کله مسیحی فرزند احمد  نسبت به سه دانگ مشاع از  شش دانگ یکباب خانه  به مساحت 
 2۶4/85  متر مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرین شــهر بخش 9 ثبت اصفهان 

مع الواسطه خریداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/01                        تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/1۶

م الف: 1789776   مصطفي شمسي- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان
مفاد آراء

7/9 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره 1403۶030201800973 مورخ 1403/04/24 هیأت اول/دوم موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه 
معینی  فرزند عباس بشماره شناسنامه 3۶ صادره از دولت آباد نسبت به شش دانگ یک بقطعه 
زمین مزروعی به مساحت 33۶7 مترمربع از قسمتی از  پلاک 379 اصلی واقع در دولت آباد 
برخوار جاده اصلی به طرف حبیب آباد خریداری طی نقل وانتقالات عادی مع الواسطه از مالک 
رسمی مشاعی از آقای هیبت اله معتمدی به شماره سند 87153 مورخ 1351/03/03  دفتر 

2 اصفهان محرز گردیده است .
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
اســت در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/01                          تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/1۶

م الف : 1791276 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
فقدان سند مالکیت

7/10 شماره نامه: 140385۶02025008104- 1403/0۶/2۶ نظر به اینکه  غلامحسین 
برمکی شاه رضائی فرزند مسیح با تسلیم  دو برگ استشهادیه شهود شماره 123۶11 مورخ 
1403/5/21 دفتر خانه 31 اصفهان مدعی مفقود شدن ســند مالکیت یک دانگ مشاع از 
ششدانگ پلاک ثبتی شــماره  2۶2 فرعی از 14 اصلی واقع در بخش 14 ثبت اصفهان که 
تحت شماره چاپی 031722 به شماره دفتر الکترونیکی 139720302025025455  صادر 
و تسلیم گردیده و نامبرده اظهار داشته که سند مالکیت مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده 
و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی 
ذیل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل ســند مالکیت یا سند معامله به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند 
 مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 
م الف: 1790326  ابوالفضل شهریاری نائینی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب 

اصفهان



طبق قوانین، تحصیل دانش آموزان در مدارس دولتی نباید 
هزینه هایی را به دنبال داشته باشد، اما نه تنها دریافت هزینه از 
والدین به اجبار صــورت می گیــرد، بلکه هر ســاله این هزینه بــرای ثبت نام 
دانش آموزان افزایش پیدا می کند که همین موضوع در چند ســال اخیر موجب 

گله مندی والدین و خانواده ها شده است.
به گزارش »ایمنا«، هرساله در ایام شــهریور که نزدیک به شروع سال تحصیلی 
دانش آموزان است، خانواده ها با چالش ثبت نام فرزندان خود در مدارس مواجه 
هستند و با چالش هایی همچون انتخاب مدرسه مناسب برای تحصیل، تهیه لوازم 
لازم برای آموزش، ثبت نام دانش آموز، پرداخت شهریه ثبت نام و تهیه لباس فرم 

دست وپنجه نرم می کنند.

بهانه هایی برای دورزدن قانون
محمد گودرزی که سه فرزند دختر دارد و از هزینه ثبت نام مدارس گله مند بود، این 
گونه به خبرنگار »ایمنا« می گوید: »از زمان تحصیل فرزندانم در دبستان تا دوران 
راهنمایی با پرداخت هزینه های ثبت نام مشکلی نداشتم و مدارس با بهانه هایی 
همچون کمبود سرانه حدود یک میلیون از دانش آموزان در ابتدای سال تحصیلی 
دریافت می کردند.« وی با بیــان اینکه علاوه بر پرداخــت هزینه های تحصیل 
همچون تکثیر جزوات و سئوالات امتحانی و مواردی از این قبیل مسئولان مدارس 
به اجبار این هزینه را برای ثبت نام فرزندانم دریافت می کردند، ادامه می دهد: »تا 
زمان اتمام تحصیل دو فرزندم هرساله حدود سه میلیون تومان برای ثبت نام هر 
کدام از آن ها پرداخت می کردم و هیچ گاه تخفیفی برای فرزندان دوقلویم قائل 
نشدند، در سال جاری هم که برای ثبت نام فرزند سومم اقدام به ثبت نام کردیم با 

مشکل پرداخت شهریه ثبت نام مواجه شدیم.«

مسئولان مدرسه بر پرداخت هزینه کامل ثبت نام تأکید داشتند
این پدر گله مند از شهریه ثبت نام مدارس دولتی عنوان می کند: »فرزندم با نمرات 
خوبی که داشت در هیچ هنرستانی ثبت نام نمی شد و پس از جست وجوی بسیار 
در یکی از هنرستان ها قصد ثبت نام داشتیم که مدیر آن هنرستان شرط پرداخت 
پنج میلیون تومان برای ثبت نام دانش آموزان را بیان کرد؛ با وجود ســختی ها و 
چالش های اقتصادی موجود و حقوق دریافتی ماهانه توانایی پرداخت چنین 
هزینه ای را نداشتم؛ بنابراین، دخترم را با بهانه تکمیل ظرفیت در هنرستان ثبت نام 

نکردند.«
گودرزی با اشاره به اینکه مسئولان مدرسه برای ثبت نام فرزندم بر پرداخت هزینه 
کامل ثبت نام تأکید داشتند، اضافه می کند: »با وساطت یکی از مسئولان اداره 
آموزش وپرورش، دخترم را در یکی از هنرستان ها ثبت نام کردم و ابتدا دو میلیون 
تومان پرداخت و دیگر مبلغ ثبت نام را به صورت قسط بندی شده پرداخت خواهم 
کرد، همچنین برای پرداخت مبالغ قسط بندی شده اذعان کردند در صورت دیرکرد 

پرداخت، فرزندتان از ادامه تحصیل در این هنرستان محروم می شود.«

دغدغه ای است که هیچ وقت رفع نمی شود
نسترن احمدی که دو فرزند دانش آموز دارد، این گونه به خبرنگار »ایمنا« می گوید: 
»در حال حاضر با مشکل تهیه لباس فرم دانش آموزان، تأمین و پرداخت شهریه 
ثبت نام مدارس و تهیه دیگر لوازم مورد نیاز برای تحصیل فرزندانم مواجه هستم، 
حتی تصمیم گرفتم یکی از فرزندانم را در سال جاری ثبت نام نکنم تا در سال آینده 
با شرایط مناسب تری مجدد شــروع به تحصیل کند.« وی می افزاید: »علاوه بر 
پرداخت شــهریه های ثبت نام دانش آموزان، باید هزینه های دیگری برای تهیه 
منابع کمک درســی یا معلم خصوصی بپردازیم تا فرزندانمان مطالبی را که در 
کلاس متوجه نشدند یا به صورت صحیح آموزش ندیده اند، مجدد آموزش ببینند؛ 
همچنین هنگام ثبت نام فرزندانم در مدارس دولتی سخن از کمک های مردمی 
به میان نیامد و به علت کمبود سرانه مدرســه باید به اجبار هزینه ای را پرداخت 

می کردیم.«

محمد کاظمی نیز که یک فرزند دبســتانی دارد، به »ایمنا« می گوید: »دریافت 
شــهریه در مدارس دولتی دغدغه ای اســت که هیچ وقت رفع نمی شود، برای 
ثبت نام فرزندم که در دبستان تحصیل می کند، باید چندین میلیون هزینه پرداخت 
کنم تا فرزندم بتواند در یک دبستان مطلوب دولتی تحصیل کند، پرداختن چنین 
مبلغی با وجود مشکلات اقتصادی و معیشــتی که وجود دارد، برای بسیاری از 
خانواده ها دشوار است، تحصیل دانش آموزان اگرچه طبق قوانین نباید هزینه ای 
داشته باشد، اما برای ثبت نام به چندین مدرسه مراجعه کردیم که پرداخت هزینه 

برای ثبت نام اجباری بود.«
الهام یوسفی که مادر سه دانش آموز سه قلو است، این گونه به »ایمنا« می گوید: 
»چندین سال است که پرداخت شهریه ثبت نام دانش آموزان در مدارس برایمان 
دشوار شــده اســت و بدون پرداخت این هزینه امکان ثبت نام و ادامه تحصیل 
فرزندانم وجود ندارد؛ با اینکه هر ســه فرزندم نمــرات و معدل ممتازی دارند و 
در فعالیت های فرهنگی و هنری مدرسه رتبه های مختلفی کسب کردند، بدون 
پرداخت هزینه ثبت نام نمی شــوند و تا به حال برای ثبت نام به علت سه فرزند 
دانش آموزی که دارم از مبلغ شهریه مدرســه کاهش نداده اند، شهریه مدارس 

دولتی با هر عنوانی که دریافت شود به نظرم یک اختیار اجباری است.«
سعید روح پرور که در سال جاری فرزند پســر خود را در کلاس دوم دبستان در 
مدرسه ای دولتی ثبت نام کرده است، دریافت شهریه برای ثبت نام دانش آموزان 
را تا حدودی حق مــدارس می داند و می گوید: »امکاناتــی همچون نگهداری و 
تعمیرات تجهیزات در مدارس وجود دارد که باید توسط آموزش وپرورش ارائه شود 
و به طور معمول مدارس با بودجه های محدود مواجه هستند، بنابراین مدارس با 
شهریه هایی که از والدین می گیرند، این امکانات را برای تحصیل دانش آموزان 
فراهم می کنند.« وی با اشــاره به اینکه برای ثبت نام فرزندم حدود سه میلیون 
شهریه ثبت نام باید بپردازم که با توافق مدرسه قسط بندی شده است تا علاوه بر 
کاهش فشار اقتصادی، مدرسه نیز درآمدی داشته باشد، ادامه می دهد: »باید 
توجه کنیم که خانواده ها در شرایط متفاوت مالی، اقتصادی و اجتماعی نسبت به 
یکدیگر قرار دارند و برخی توانایی پرداخت هزینه ثبت نام یا بیشتر از آن را دارند و 
برخی توانایی پرداخت کمتر و به طور معمول به صورت اقساطی را دارند، این در 

حالی است که از بیشتر دانش آموزان هزینه دریافت می شود.«
محمدحسین اکبری که فرزند ۱۰ ساله خود را در مدرسه ای دولتی ثبت نام کرده 
اســت با بیان راهکاری برای کاهش گله مندی خانواده ها ایــن گونه به خبرنگار 
»ایمنا« می گوید: »اگر مدارس دولتی قصد دارند، شــهریه ثبت نام را از والدین 
دریافت کنند و راهی برای خانواده ها جز پرداخت شهریه باقی نمانده است، حداقل 
برای خانواده هایی که از نظر اقتصادی در شرایط دشوارتری قرار دارند، به صورت 
قسط بندی شده شهریه را دریافت کنند یا تخفیفی برای آن ها قائل شوند، باید از 
خانواده ها و دانش آموزان حمایت کنیــم تا بتوانند از امکانات تحصیل و آموزش 
استفاده کنند، هر سال هم این موضوع مطرح می شود تنها جوابی که ما والدین 
می گیریم این اســت که مدارس متخلف را اعلام کنید تا با آنها برخورد شود، اما 
ســال بعد دوباره این روند ادامه پیدا می کند، انگار ایــن موضوع تنها روی کاغذ 

تخلف است.«

فشارهای اقتصادی موجب ایجاد فشــارهای روانی و ترویج ناامیدی در 
خانواده ها می شود

محمدرضا نیک نژاد، کارشــناس آموزش و معلم با ســابقه آموزش پرورش در 
گفت وگو با خبرنگار »ایمنا« درباره تأثیر فشارهای اقتصادی ثبت نام دانش آموزان 
بر فضای خانواده و تحصیل فرزندان اظهار می کند: »با توجه به وضعیت ناپایدار 
اقتصادی، خانواده ها فشــارهای اقتصــادی زیادی را متحمل می شــوند و در 
چنین شرایطی اولویت خانواده ها بر معیشت زندگی است، از طرفی تحصیل در 
آموزش وپرورش و پس از آن تکمیل تحصیلات تکمیلی فرصتی برای تحصیل 
علم و مســیر درآمدزایی فرزندان دانش آموز اســت.« وی می افزاید: »والدین 
قصد ســاخت آینده ای مطلوب برای فرزندان خود دارند، اما با وجود فشارهای 

اقتصادی برخی دانش آموزان تصمیم به ترک تحصیل می گیرند که بیشتر برای 
مناطق محروم رخ می دهد و برخی دیگر با توجه به تأثیر آموزش بر زندگی آینده 
فرزندان از بعضی مخارج و هزینه های زندگی کاهش می دهند تا بتوانند هزینه 

تحصیل فرزندان خود را فراهم کنند.«
کارشناس و فعال حوزه تعلیم و تربیت ادامه می دهد: »بودجه آموزش وپرورش 
محدود است و تناسب مطلوبی میان بودجه اختصاص یافته و هزینه های تحصیل 
دانش آموزان نیســت، به همین ســبب مدیران مدارس از خانواده ها هزینه ای 
را دریافت می کنند کــه به طور معمول به عنوان کمک های والدین به مدرســه و 
مشارکت های مردمی ثبت می شود، اما به اجبار برای ثبت نام دانش آموزان باید 
پرداخت شود که با اصل ۳۰ قانون اساسی کشور مطابقت ندارد و آموزش باید برای 

آحاد ملت رایگان باشد.«
نیک نژاد با بیان اینکه شهریه های ثبت نام دانش آموزان هرساله در حال افزایش 
است، عنوان می کند: »برخی خانواده ها مشــکل جدی با پرداخت هزینه های 
ثبت نام ندارند، برخی با فشارهای مالی وارده سعی بر فراهم کردن هزینه ثبت نام 
دارند و برخی دیگر روند ادامه تحصیل را قطع می کنند، این فشارهای اقتصادی 
موجب ایجاد فشارهای روانی در خانواده و دانش آموزان می شود که تأثیر مستقیم 
یا غیرمستقیم بر تحصیل دانش آموزان و آینده آن ها می گذارد، بنابراین فشارهای 
اقتصادی بر ترویج فضای ناامیــدی در خانواده تأثیر بســزایی دارد و تحصیل 

دانش آموزان را تحت تأثیر خود قرار می دهد.«

باید آموزش را به اصل ۳۰ قانون اساسی بازگردانیم
وی پیرامون استعدادسوزی برخی دانش آموزان به علت مشکلات اقتصادی و 
دوری از فضای علم آموزی و تحصیل در مدرسه اضافه می کند: »در حال حاضر 
اینگونه به نظر می رسد دانش آموزانی که از توانایی اقتصادی بیشتری برخوردار 
هســتند، می توانند راحت تر ادامه تحصیــل دهند و در آزمون کنکور سراســری 
نیز عملکرد مطلوب تری داشته باشــند، همین دیدگاه مالی نسبت به تحصیل 
دانش آموزان موجب هدر رفتن بخش بزرگی از استعداد دانش آموزان شده است، 
چراکه چنین استعدادهایی در بسیاری از دانش آموزان در مناطق مختلف کشور 
وجود دارد، اما برخی از آن ها به علت نداشــتن هزینه شهریه ثبت نام مدارس از 

امکان تحصیل محروم می شوند.«
عضو کانون صنفی معلمان خاطرنشان می کند: »دغدغه برخی از دانش آموزان، 
مهاجرت و درآمدزایی در خارج از کشور است که این قشر از دانش آموزان اغلب 
در خانواده هایی با توان اقتصادی متوسط تا توان بالا زندگی می کنند، اما گاهی در 
بعضی از مناطق دانش آموزان مستعد و علاقه مند که می توانند خروجی مؤثری 

برای نظام آموزشی و تحصیلات تکمیلی باشند، از تحصیل محروم می شوند.«
نیک نژاد با اشاره به اصل ۳۰ قانون اساسی می افزاید: »یکی از وظایف دولت ها 
تأمین حداقل امــکان آموزش و امکان تحصیل رایگان برای خانواده ها اســت، 
اگرچه در اصل ۳۰ قانون اساســی بر تأمین حداکثر امکان آموزش تأکید شده 
است، می توان کمک هزینه هایی را برای خانواده هایی که با مشکلات اقتصادی 

مواجه هســتند در نظر گرفت تا فرزندان خود را در مدارس ثبت نام کنند.« وی با 
بیان اینکه وجود نگاه طبقاتی و مالی در آموزش وپرورش خطرناک است، تأکید 
می کند: »باید کمیته عدالتی تشــکیل و پژوهش هایی در این خصوص انجام 
شود، سپس با شناسایی دانش آموزان از خانواده ها حمایت شود، باید آموزش را 
به اصل ۳۰ قانون اساسی بازگردانیم تا پایه هایی از عدالت آموزشی برای سال های 

آینده پایه گذاری شود.«

مدارس دولتی برای ثبت نام نباید »پولی« دریافت کنند
معاون برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش وپرورش در آستانه شروع سال 
تحصیلی جدید در برنامه صف اول در خصوص گلایه والدین برای اخذ وجه از سوی 
بعضی مدارس برای ثبت نام اظهار کرد: »این تعداد مدارس اندک است، شاید در 
بعضی از کلانشهرها به واسطه شرایط حاکم بر بعضی از مدارس مطالبه ای باشد که 
کمک های داوطلبانه ای صورت می گیرد؛ ولی به هیچ عنوان چیزی به اسم "اجبار" 
نداریم و همان طور که در گزارش پخش شد اگر کسی شکایتی داشته باشد، طی 

سه روز به آن رسیدگی می کنیم.«
علی فرهادی افزود: »به مدیران مدارس توصیه می کنیم که چنین کاری انجام 
ندهند، ولی یک سری از مدارس قانونی شــهریه دریافت می کنند، برای مثال 
مدارس تیزهوشان، شــاهد، ســمپاد یا مدارس هیئت امنایی که تابع قوانین و 
ساختاری متشکل از انجمن اولیا، مربیان و مدیران مدرسه را دارد، لذا اگر این طور 

مدارس را استثنا کنیم، بقیه مدارس عادی دولتی هیچ وجهی نباید اخذ کنند.«

ثبت نام در مدارس دولتی نباید به دریافت وجه گره بخورد
رئیس اداره ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات اداره کل آموزش وپرورش 
اســتان اصفهان در گفت وگو بــا »ایمنا« دراین بــاره اظهار می کنــد: »مدارس 
غیرانتفاعی، تیزهوشان و شاهد شهریه مصوب خود را دارند، مدارس هیئت امنایی 
نیز برنامه ای تحت عنوان برنامه عمل ارائه می کنند که شامل سری فعالیت های 
فوق برنامه است که به خانواده ها اعلام می شود و شهریه مشخصی دارد که باید 
به تصویب شورای آموزش وپرورش شهرستان برسد، اما ثبت نام در دیگر مدارس 
دولتی نباید به دریافت وجه گره بخورد و اگر کسی مایل بود به صورت داوطلبانه به 

مدرسه کمک کند، می تواند وجهی را پرداخت کند.«
مصطفی درستکار با اشاره به گله مندی خانواده ها پیرامون پرداخت اجباری هزینه 
ثبت نام برای دانش آموزان می افزاید: »به جز مدارس ذکر شــده، به هیچ عنوان 
دریافت وجه توسط مدارس اجبار نیست و والدین در صورت تمایل می توانند با 
پرداخت هزینه دلخواه با مدرسه مشــارکت کنند، اگر مورد تخلفی مشاهده شد 
والدین گزارش دهند تا مورد پیگیری قرار گیرد.« وی با اشاره به مجازات تخلف 
مدارس ادامه می دهد: »تیم های بازرسی اداره کل آموزش وپرورش از مدارس 
بازدید می کنند و در صورت رخ دادن تخلف بر اساس ضوابط پیگیری خواهد شد، 
همچنین والدین می توانند موارد تخلف مدارس را به مسئولان مربوطه در اداره کل 

آموزش وپرورش گزارش دهند تا سریع پیگیری شود.«

جامعه
یکشنبه  ۱ مهر ۱۴۰۳ / ۱۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۲ سپتامبر  ۲۰۲۴ /  شماره ۴۱۸۰

مدیرکل پزشــکی قانونی اســتان اصفهان گفت: آمار فوت ناشــی از حوادث 
رانندگی بر اساس پرونده ارجاعی به پزشکی قانونی استان طی پنج ماه ابتدای 
سال جاری ۴۶۱ نفر بوده است. منصور فیروزبخت در گفت وگو با »مهر« اظهار 
کرد: در پنج ماه ابتدای امســال آمار فوت ناشی از حوادث رانندگی ارجاعی به 
اداره کل پزشــکی قانونی اســتان اصفهان تعداد ۴۶۱ نفر بوده که این آمار در 
مقایسه با مدت مشابه ســال قبل که ۴۶۵ نفر بود، ۰.۸ درصد کاهش داشته 
اســت. وی ادامه داد: از مجموع تلفات حوادث ترافیکی پنج ماهه اول سال 

جاری در استان، ۱۰۱ نفر زن و ۳۶۰ نفر مرد بوده اند. 

مدیرکل پزشکی قانونی اســتان اصفهان خاطرنشــان کرد: بیشترین تلفات 
حوادث ترافیکی با ۲۹۶ نفر در جاده های برون شهری و ۱۵۴ نفر در مسیرهای 
درون شــهری گزارش شــده اســت. به گفته فیروزبخت همچنیــن در پنج 
ماهه اول امســال تعداد ۱۲ هزار و ۲۴۷ مصدوم حوادث ترافیکی به اداره کل 
 پزشکی قانونی اســتان اصفهان و مراکز تابعه مراجعه کرده اند که از این تعداد

 ۳۵۴۱ نفر زن و ۸۷۰۶ نفر مرد هســتند. وی افزود: آمــار مصدومان حوادث 
ترافیکی در پنج ماهه اول امسال در مقایسه با مدت مشابه سال قبل ۱۷ درصد 

کاهش داشته است.

رئیس کل دادگستری استان اصفهان گفت: پرونده ای که با موضوع فعالیت 
غیرقانونی در زمینه طلا در سال های گذشــته در شهرضا شکل گرفته و حدود 

۳۰۰۰ شاکی و خواهان درآن وجود دارد در حال رسیدگی است. 
به گزارش »مهر«، حجت الاسلام و المسلمین اسدا... جعفری در آیین تکریم 
و معارفه رئیس دادگستری شهرضا، آمار صلح و سازش در پرونده های شورای 
حل اختلاف این شهرســتان را نســبت به ظرفیت های فرهنگــی و مذهبی، 
رضایت بخش ندانســت و ابراز امیدواری کرد با تلاش رئیس دادگســتری، 
دادستان و مسئولان شورای حل اختلاف و با بهره گیری بیشتر از ظرفیت های 
مذهبی و اجتماعی این شهرستان، میانگین آمار صلح و سازش شورای حل 
اختلاف شهرضا افزایش یابد. وی همچنین از آماده بودن مقدمات و شرایط 
به منظور استقرار شعب دادگاه صلح در شــهرضا خبر داد و گفت: پیش بینی 
ما این است که تا ۲۰ روز آینده با صدور ابلاغ قضات معرفی شده به کمسیون 
نقل و انتقالات قوه قضائیه، شعب دادگاه صلح در شهرضا شروع به کار کنند.  
به گفته رئیس کل دادگستری استان اصفهان در سال گذشته ۳۰ نفر نیروی 
اداری و تعدادی نیروی قضایی به این دادگســتری اختصاص یافته است. 
حجت الاسلام جعفری همچنین به پرونده کثیرالشاکی که در شهرضا در حال 

رسیدگی است، اشاره کرد و گفت: پرونده ای که با موضوع فعالیت غیرقانونی 
 که در زمینه طلا در سال های گذشــته در شهرضا شــکل گرفته بوده و حدود

 ۳۰۰۰ شاکی و خواهان در آن وجود دارد در حال رسیدگی است و علت کندی 
طی شــدن روند پرونده، پیچیدگی و گســتردگی ابعاد مالــی پرونده برای 
کارشناسان و همچنین عدم پرداخت هزینه های دادرسی و کارشناسی توسط 
بیشتر شاکیان و مالباختگان است اما تدابیری اندیشیده شده که حق و حقوق 
افرادی که هزینه های دادرسی و کارشناسی را پرداخت کرده اند مشخص شود 

و پرونده روند قانونی خود را طی کند.

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس گفت: تاکنون و در قالب 
طرح دانش آموز شــهید رضا پناهی ۱۰۷۳ مدرســه کانکسی مستقل با 
جمعیت بالای ۱۰ دانش آموز در سراسر کشور شناسایی شده و ساماندهی 

بیش از ۱۸۲۶ کلاس درس در اولویت قرار گرفته است.
به گزارش »ایمنا« و به نقل از مرکز اطلاع رسانی وزارت آموزش و پرورش، 
حمیدرضا خان محمدی اظهار کرد: ســاماندهی مدارس کانکســی مورد 
استقبال بنیاد برکت ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و جمعی از 
خیرین مدرسه ساز قرار گرفت و به زودی شاهد درخشش مدارس زیبا و 
ایمن در شأن فرزندان ایران به جای فضاهای کانکسی خواهیم بود. وی 
افزود: این سازمان در مسیر تحقق مأموریت های نظام تعلیم و تربیت طرح 
دانش آموز شهید »رضا پناهی« را با محوریت ساماندهی مدارس کانکسی 

با جمعیت بالای ۱۰ دانش آموز در دستور کار قرار داده است.
رئیس سازمان نوسازی، توســعه و تجهیز مدارس با اشــاره به اینکه در 
راستای ارتقای کیفیت، ایمنی و کارایی فضاهای آموزشی، تربیتی و ورزشی 
همواره برنامه ها و طرح هایی براساس آخرین دستاوردهای علمی و فنی 
اجرایی و عملیاتی می شود، عنوان کرد: بهینه سازی و ساماندهی فضاها و 
زیرساخت های کالبدی در مسیر تحقق اهداف نظام تعلیم و تربیت اسلامی 
با تأکید بر ضابطه مند شدن و ایمن سازی مدارس از جمله سیاست های 
کلی ابلاغی مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در راستای ایجاد تحول در 
نظام آموزش و پرورش است که در سازمان نوسازی مدارس کشور دنبال 
می شــود. خان محمدی با قدردانی از همراهی خالصانه و مستمر ستاد 
فرمان اجرایی حضرت امام )ره( در تأمین زیرســاخت های کشور گفت: 
موضوع مهم ســاماندهی مدارس کانکسی مســتقل با جمعیت دانش 
آموزی بالای ۱۰ نفر، مزین به نام دانش آموز شهید پناهی، جلوه درخشانی 
از مشارکت مردم، دولت و نهادهای غیردولتی به عنوان سه رکن سهیم در 
نظام تعلیم و تربیت مطرح در مبانی نظری سند تحول است که در تحقق 
عدالت تربیتی که آن هم مورد تأکید سند مذکور است، با همراهی ستاد 

به عنوان یار وفادار مدرسه ســازی هدف گذاری شده است. وی تصریح 
کرد: بر اساس طرح »شهید پناهی« که مطالعات آن سال ۱۴۰۰ آغاز شده 
بود، ساماندهی مدارس کانکسی کشور با جمعیت بیش از ۱۰ دانش آموز 
تا پایان سال ۱۴۰۳ هدف گذاری شده است که در اقدامی تحسین برانگیز 
با همکاری خیرین و بنیاد برکت فاز عملیاتی آن مراحل پایانی خود را طی 
می کند و جایگزین کانکس در اختیار دانش آموزان قرار می گیرد، در این 
بین بنیاد برکت ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( به عنوان شریک 
راهبردی در اجرای طرح در حوزه های فنی و اجرایی گام بلندی در فراهم 

کردن محیط مناسب و ایمن برای دانش آموزان برداشته است.
رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس با بیان اینکه ساماندهی 
فضاهای ناایمن و نامطلوب آموزشی و رسیدگی به آن ها یکی از رویکردهای 
مهم سازمان است، افزود: بر همین اســاس مدارس سنگی و کانکسی 
به عنوان فضاهــای نیازمند توجه ویــژه مدنظر برنامه ریــزان، مدیران و 
متخصصان مدرسه سازی کشور قرار گرفت و در آغاز ۱۰۷۳ مدرسه کانکسی 
مستقل با جمعیت بالای ۱۰ دانش آموز در سراسر کشور شناسایی شد که 
در پایش های تکمیلی با توجه به پیــش بینی های صورت گرفته در زمینه 
تحصیل جمعیت دانش آموزی، مشــخصه های محل استقرار و شرایط 
اقلیمی و طبیعی به ۱۰۰۵ فضای آموزشی کانکسی نیازمند ساماندهی با 

بیش از ۱۸۲۶ کلاس درس رسید و در اولویت قرار گرفت.

رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس مطرح کرد؛

لزوم ساماندهی بیش از ۱۰۰۰ کلاس درس کانکسی

شهریهمدارسدولتی؛دغدغهایکهحلنمیشود

»نباید«های روی کاغذ!

رئیس کل دادگستری استان اصفهان:

پرونده کثیرالشاکی شهرضا با موضوع طلا در حال پیگیری است

طی ۵ ماه ابتدای امسال؛

۴۶۱ نفر بر اثر سوانح رانندگی در اصفهان جان باختند



محمدرضا خلعتبری که به تازگی از دنیای فوتبال خداحافظی کرده در مصاحبه ای در مورد حضور جادوگر در فوتبال ایران گفت: »زمانی که در تیم گسترش فوتبال 
بودم سرمربی تیم به دنبالم آمد و گفت بیا برویم جایی. رفتیم پیش یک آقایی و طرف گفت تیم شــما را طلسم کردند. آقای سرمربی گفت هرطوری شده این 
طلسم را بشکن. جادوگر خطاب به سرمربی ما گفت که در بازی بعدی از خلعتبری به جای شیمبا استفاده کن و نتیجه خواهی گرفت. بازی بعد شد و وقتی ارنج 
تیم را اعلام کردند دیدم شیمبا در نوک حمله قرار دارد و من یک خط عقب تر هستم. رو به سرمربی گفتم اگر به جادوگری اعتقاد داری چرا شیمبا را بازی دادی و 
اگر اعتقاد نداری برای چی ما را پیش آن طرف بردی؟«  خلعتبری سابقه بازی در تیم های شموشک نوشهر، ابومسلم خراسان، ذوب آهن، الوصل امارات، الغرافه 
قطر، سپاهان، عجمان امارات، پرسپولیس، گسترش فولاد تبریز، سایپا، شهرخودرو و فولاد خوزستان و آلومینیوم اراک را در کارنامه خود دارد. این وینگر شمالی 
چه به عنوان گلزن و چه به عنوان گل ساز آمار درخشانی از خود به جای گذاشت ولی نقش او به عنوان گل ساز بسیار پررنگ تر بود. خلعتبری ۷۷ گل زد و ۷۸ پاس 

گل داد و با این آمار رکورددار بیشترین پاس گل در تاریخ لیگ برتر است. خلعتبری در ۲ دوره آقای پاس گل شد.

داستان عجیب مارکوپولوی فوتبال ایران و جادوگر!

رهبر جدید بارسلونا: کاپیتانی بدون بازوبند!
اینیگو مارتینز تحت هدایت هانســی فلیک نقشــی مهم و کلیدی را در رختکن بارســلونا بازی 

می کند.
به گزارش »ورزش سه«، مارتینز در پنجره نقل و انتقالات تابستانی سال گذشته از اتلتیک بیلبائو 
جدا شد و با قراردادی دو ساله به بارسلونا پیوست اما در اولین فصل حضورش در این تیم فرصت 
زیادی برای بازی کردن پیدا نکرد. بســیاری از رسانه های اســپانیایی در پنجره نقل و انتقالات 
تابستانی امسال مدعی شده بودند که این بازیکن یکی از گزینه های اصلی قرار گرفته در فهرست 
فروش این باشگاه اســت و به احتمال زیاد پیش از پایان مهلت قراردادش در فصل پیش رو از 

این تیم جدا خواهد شد و به فروش خواهد رسید.
اما هانســی فلیک پس از حضور در تمرینات بارســا بلافاصله از مدیران این باشگاه خواست تا 
هرچه زودتر قــرارداد او را در لالیگا ثبت کنند و اعلام کرد که می خواهــد این بازیکن را در تیمش 
حفظ کند. حالا روزنامه »اسپورت« خبر داده است که سرمربی بارسا علاقه زیادی به این بازیکن 
دارد و از عملکرد این مدافعش بسیار راضی است. »اسپورت« از مارتینز به عنوان کاپیتان بارسلونا 
که فقط بازوبند را بازو ندارد نام برده و مدعی شــده اســت که او نقش مهمی را در رختکن بارسا 
به عنوان یک رهبر ایفا می کند و همیشــه در حال کمک کردن به بازیکنان جوان و توصیه کردن و 
راهنمایی کردن آنها در درون و بیرون زمین است و همین باعث شده که فلیک بیش از پیش از 

او و حفظش در این تیم راضی باشد.

بهترین دروازه بان دنیا: تیبو کورتوا با 6 دست!
جود بلینگام معتقد است رئال اکنون بهترین دروازه بان دنیا را در اختیار دارد و با نمایش اخیر او 

مقابل اشتوتگارت خیلی ها با او موافقند.
به گزارش »ورزش سه«، در این بازی مشخص شد که دروازه رئال مادرید دور از انتظار، هنوز از 
فولاد ساخته شده است. مهارهای متوالی کورتوا و مقاومت تک نفره او برابر حملات اشتوتگارت 
در نیمه اول بازی، چیزی که برای هر انســانی غیرعادی اســت، برای تیبو امری عادی بود. این 
دومین بازی بود که او از زمان بازگشتش مجبور شد بیشــترین مهار را انجام دهد: هفت شوت 
به دروازه زده شد و شش مهار )بیشترین سیو بعد از بازی با آلاوس در هفته 36 فصل قبل با 10 
مهار(. اگر رئال مادرید در تقابل با اشــتوتگارت در نیمه اول با دو گل شکست خورده به رختکن 
می رفت، اصلًا عجیب نبود. اما تیبو کورتوا آنجا بود و اجازه نداد. این روزها حال رئال مادرید خوب 
نیست. نمی تواند از بالا پرس کند و به راحتی ضد حمله می خورد. بلوک تیم در عقب زمین محکم 
نیست، نظمی وجود ندارد و سازگاری بین بازیکنان دیده نمی شود. با این حال آنچلوتی گفته بود 

که هرگز مشکل گلزنی نخواهیم داشت و حق با او بود.
بلینگام در پایان این بازی گفت: »کورتوا بهترین دروازه بان جهان اســت و سیوهای غیرممکن 

می کند، اما ما باید مانع شویم که این همه شوت به دروازه او زده شود.«
در برابر اشتوتگارت، این مشکل بزرگ به وضوح مشخص بود. در این فصل به طور متوسط ۲.5 
بار به سمت دروازه رئال شوت زده شده )فقط تعداد ضربات درون چارچوب( اما لیگ قهرمانان 

رسید و یک رکورد جدید ثبت شد: ۷ شوت!
پیش از این در فصل جاری رکورد در بازی با مایورکا بود )5 شوت(. اما در مصاف با اشتوتگارت 1۷ 
شوت به دروازه رئال زده شد که هفت تا از آنها داخل چهارچوب بود. یکی به دروازه رفت و شش 
تا را تیبو مهار کرد. با این سطح از آمادگی و کسب دو لیگ قهرمانان در 6 سال گذشته بحث بر سر 
اینکه تیبو کورتوا را می توان بالاتر از ایکر کاسیاس بهترین گلر تاریخ رئال دانست نیز مطرح شده 
اســت. چیزی که واضح اســت اینکه رئال اکنون بهترین دروازه بان جهان را دارد که در هر بازی 
می تواند تیم را نجات دهد. رئال مادرید در هفته اول دور گروهــی لیگ قهرمانان اروپا با نتیجه 

3-1 از سد اشتوتگارت گذشت.

خبر روز

رضا شکاری در سپاهان 
ماندنی شد

طی روزهای اخیر شــایعات زیــادی درباره 
احتمال انتقال رضا شــکاری از ســپاهان به 
پرسپولیس شکل گرفته بود. شکاری که چند 
فصلی است بحث انتقالش به پرسپولیس 
داغ می شود، اما در نهایت سر از تیم های دیگر 
درآورده، این بار هم این انتقال را در مســیر 
قطعی شدن ندید. شــکاری که در این فصل 
یک گل نیز بــرای ســپاهان زده، در ادامه با 
شــایعات و گمانه زنی زیادی درباره احتمال 
جدایی اش از جمع طلایی پوشان مواجه شد 
اما پنجره نقل و انتقالات بســته شــد و رضا 
شکاری قرارداد خود را با سپاهان فسخ نکرد. 
پرســپولیس نیــز علی رغــم صحبت هایی 
ابتدایی که در خصوص انتقــال این مهاجم 
به تهران صورت گرفتــه بود، اقدامی برای آن 
صورت نداد تا در این پنجــره نیز انتقال رضا 
شکاری به پرسپولیس ثبت نشود و باید دید 
در نهایت او و سرخ ها در آینده به هم خواهند 
رسید یا خیر. گفته می شد که پرسپولیسی ها 
به ایــن بازیکن گفتــه بودند خــودش باید 

رضایتنامه اش را از سپاهان بگیرد.
در روزهای گذشته شایعه جدایی این مهاجم 
۲6 ســاله به دلیل اختلاف با ژوزه مورایس 
قوت گرفته بود اما در نهایت شکاری تصمیم 
به ماندن در این تیم گرفــت و قراردادش را 
فســخ نکرد. او که فصل پایانــی قراردادش 
با طلایی پوشــان را ســپری می کند در این 
فصل چندان موردتوجه ســرمربی پرتغالی 
قرار نداشــته و در بازی آخر هم لیگ برتر در 
دقیقه ۸۹ وارد زمین شد. نکته مهم اینکه این 
بازیکن در نخستین بازی آسیایی سپاهان در 
لیست مورایس قرار نداشت و به همین دلیل 
به اردن سفر نکرد تا حتی در تمرینات پیش 
از بازی تیمش با الوحدات هم حضور نداشته 
باشد. با این حال تصمیم به ادامه حضور در 
سپاهان نشان می دهد که شکاری باید راهی 
پیدا کند تــا کارش را زیر نظــر ژوزه مورایس 
پیش ببرد. باید منتظر ماند و دید ســکاندار 
پرتغالی طلایی ها امشــب در شــهرآورد به 

شکاری میدان می دهد یا خیر؟

فوتبال جهان

عکس خبر

پیراهن خاطره انگیز 
رئال باز خواهد گشت؟

رنــگ نقــره ای بــه پیراهــن رئــال 
 مادریــد باز خواهد گشــت کــه یادآور

 فصل بــه یادماندنی بــا هدایت زیدان 
است که به اوندســیما منجر شد. هنوز 
طرح نهایی پیراهن مشــخص نشــده 
اما رنــگ نقــره ای فصل آینــده کمی 
 روشن تر از رنگ استفاده شده در فصل

 16-۲015 خواهد بود.

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی ایران تأکید کرد که 
اگر نگاه ما کسب افتخارات جدید و کسب نشان طلا 
است، باید هزینه جوان گرایی را بدهیم. به گزارش 
»ایسنا«، حسن رنگرز در خصوص کادر مربیان تیم 
ملی کشتی فرنگی ایران برای مســابقات جهانی 
اوزان غیرالمپیکــی در آلبانی، اظهار کــرد: در کادر 
مربیان ده ملایی که در چهار رده ســنی شاگرد ملی 
پوش داشــته و حمزه ارقش مربی سازنده سعید 

اسماعیلی حضور دارند. 
با توجه به آنکه خوزستان مهد کشتی فرنگی است، 
دو مربی از خوزســتان به جمع همکاران ما اضافه 
شدند. با توجه به آنکه بخشی از تیم امید از شاکله 
تیم جوانان است، مهدی علیاری از رده سنی جوانان 

به کادر بزرگســالان اضافه شده اســت. او در مورد 
حضور محمدرضا گرایی در ترکیب تیم ملی فرنگی 
ایران برای مسابقات جهانی آلبانی گفت: با توجه به 
نظریه کمیسیون داوران و در راستای استفاده از تمام 
ظرفیت هــای فنی خود دانیال ســهرابی در ترکیب 
امیدهای ایران حضور دارد و رضــا گرایی در ترکیب 

بزرگسالان قرار می گیرد. 
رنگرز افزود: ســه اردو پیش رو خواهیم داشــت 
و در تاریخ ۲۷ مهر تیم بــرای رقابت های قهرمانی 
امیدهای جهان اعزام می شــود. ابتدا مســابقات 
امیدهای جهــان خواهد بود و بعــد از آن قهرمانی 
جهــان اوزان غیرالمپیکی اســت. بــا هماهنگی 
فدراسیون کشــتی می خواهیم نگاهی به المپیک 

۲0۲۸ داشته باشیم و باید بخشــی از اولویت ها را 
تغییر دهیم. صادقانه می گویم اگر نگاه ما کســب 
افتخارات جدید و کســب نشــان طلا اســت، باید 
هزینه جوان گرایی و ایجاد نســل جدید را بدهیم. 
باید به نتیجه خوب در المپیک ۲0۲۸ آمریکا برسیم 
و باید در برخی رقابت هــا نفرات نوجوان و جوان که 
در رقابت های جهانــی مدال آوردنــد را اعزام کنیم 
چون آن ها می توانند به بدنه تیم ملی بزرگســالان 

هم اضافه شوند.

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی ایران: 

باید هزینه جوان گرایی پرداخت شود

 شهرآورد 75 در هفته 5 لیگ 24، امشب در فولادشهر

دوئل شکست ناپذیران

شهرآورد هفتادو پنجم، جذاب ترین دیدار هفته پنجم خواهد بود که امشب برگزار  مرضیه غفاریان
می شود؛ دیداری که نه تنها برای فوتبالدوستان اصفهانی حساسیت ویژه ای دارد 
بلکه با توجه به صدرنشینی سپاهان و قرارداشتن ذوب آهن بین تیم های بالای جدول برای سایر تیم های حاضر 
در این رقابت ها هم مهم اســت. نتیجه این بازی هرچه باشد در صدرنشــینی طلایی پوشان هیچ خللی وارد 
نمی کند؛ اما ذوب آهن اگر بازی را به رقیب مدعی خود واگذار کند ممکن است از جمع تیم های بالانشین جدا 
شود. این در حالی است که در صورت مغلوب شدن شاگردان مورایس سایر تیم ها می توانند به جلوس بر رده 
اول جدول در هفته های آینده امیدوارتر باشند؛ با این تفاسیر، پربیراه نیست اگر مدعی شویم امشب نگاه همه 
فوتبالدوستان ایرانی به فولادشهر است؛ ورزشگاهی که قرار است هفتاد و پنجمین رویارویی دو تیم اصفهانی 

در آن برگزار شود.
با توجه به صدرنشین بودن طلایی پوشان اصفهانی در لیگ ۲4 و با توجه به سنگین بودن کفه ترازو به نفع این 
تیم در تقابل های گذشته ای که با همشهری سبزپوش خود داشــته )۲۹ پیروزی برای سپاهان، 1۹ برد برای 
ذوب آهن و ۲5 تساوی( روی کاغذ به برتری شاگردان مورایس در دیدار امشب می توان حکم داد؛ اما فوتبال 
ورزش شگفتی هاست و ذوب آهن با متوقف کردن مدافع عنوان قهرمانی در هفته اول فصل جاری و شکست 

دادن تراکتورِ مدعی در تبریز در هفته گذشته نشان داده می تواند شگفتی ساز ظاهر شود.
از اینها گذشته ذوبی ها با توجه به زمینگیر کردن تراکتورِ پرستاره در هفته چهارم و در برابر چشم هواداران پرشور 
تیم تبریزی با روحیه ای مضاعف در برابر صدرنشین لیگ صف آرایی خواهند کرد؛ آن هم در حالی که در سوی 
دیگر این آوردگاه، ســپاهانی را مقابل خود می بینند که دست خالی از جبهه آســیایی از اردن به نصف جهان 
بازگشته است. ارتش طلایی مورایس سه شنبه شب هفته گذشته در یک بازی دور از انتظار و نه چندان قابل 
دفاع در عین ناباوری در نخستین خوان از بازی های لیگ قهرمانان آسیا ۲، مغلوب الوحدات شد و امشب برای 

جبران آن نتیجه و حفظ فاصله خود با رقیبانش در صدر، محکوم به غلبه بر گاندوها است.
ژوزه مورایس و شاگردانش که بابت شکست اخیرشان زیر تیغ تیز انتقادات قرارگرفته اند اما در 4 تقابل پیشین 
خود با ذوبی ها نه تنها شکست ناپذیر بوده اند بلکه با سه پیروزی پی در پی در شهرآورد دیار نصف جهان هت 
تریک کرده اند. بدون شک آنها برای حفظ این طلسم و همچنین روند شکست ناپذیری خود در لیگ ۲4 انگیزه 
بالایی دارند. طلایی پوشان با کسب 3 امتیاز از نبرد امشــب می توانند با فراموش کردن باخت هفته گذشته 
خود، برای دو نبرد سخت دیگر در دو هفته پیش رو با روحیه ای بالاتر آماده شوند. سپاهانی ها بعد از دربی باید 
در همین ورزشگاه فولادشهر از تراکتور و استقلال تاجیکستان پذیرایی کنند، دو رقیب قدر در لیگ برتر و لیگ 
قهرمانان آسیا که پیروزی در بازی امشب می توانند آنها را از زیرفشار بابت ناکامی اخیر در آورد تا با خیالی آسوده 

تر برای دو بازی دشواری که در دو هفته آینده پیش رو دارند مهیا شوند. 
اگرچه شــهریار مغانلو، آقای گل سابق سپاهان که در 4 شهرآورد با گشودن ســنگر ذوبی ها نقش بسزایی در 
شکست ناپذیری ارتش طلایی اصفهان در این دیدارها داشته یکی از غایبان مهم بازی امشب است اما مورایس 
برای به آتش بستن دروازه ذوب آهن مهره کم ندارد. ضمن اینکه رضا اســدی، مهاجم طلسم شده سپاهان 
هم، در دیدار رفت فصل گذشــته تیمش با گاندوها که آن هم در ورزشــگاه خانگی سبزپوشان انجام شد، هم 

پاس گل داده و هم دروازه میزبان را از روی نقطه پنالتی باز کرده است. بدون شک انگیزه اسدی برای باز 
کردن قفل از پای خودش وگلزنی بعد از ۲04 روز می تواند برگ برنده مورایس و تیمش در بازی امشب 

باشد. ضمن اینکه سایر مهاجمان طلایی پوش هم اگرچه هفته گذشته و در مصاف با »غول سبز« 
در امان موقعیت های زیادی از دست دادند و اگرچه فرصت سوزی یکی از خصوصیات بارز آنها 

در بازی های گذشــته لیگ ۲4 هم بوده اما عملکرد قابل قبولی در 4 دیدار خود در این فصل 
هر از رقابت های لیگ برتر داشــته اند. آنها با ۷ گل زده، یعنی 1/۷5 گل در 
بازی یکی از بهترین خطوط حمله لیگ را به خود اختصاص داده اند. 
هرچند با توجه به توانایی های آنها این انتظار می رود که در ادامه رقابت ها 

با دقت بیشتر در زدن ضربات نهایی این آمار را ارتقا دهند تا سپاهان هم در 
امتیازگیری از رقبای داخلی و خارجی موفق عمل کند.

اما خط آتش سپاهان در گام نخست خود یعنی در بازی امشب کار ســختی برای گشودن سنگر ذوبی ها در 
پیش خواهد داشــت؛ چه اینکه تیم ربیعی در بازی های گذشــته اگرچه در حمله چندان مؤثر عمل نکرده اما 
از ساختار دفاعی مناسبی برخوردار بوده است. نفوذ به ســد دفاعی ذوب آهن ربیعی که در 4 بازی گذشته ۲ 
بار کلین شیت کرده و تنها ۲ بار در برابر مهاجمان حریف تسلیم شــده، به این راحتی ها امکان پذیر نیست؛ با 
این تفاسیر، می توان پیش بینی کرد که دوئل اصلی در شهرآورد ۷5 در محوطه جریمه سبزپوشان اصفهانی 
رخ خواهد داد؛ جایی که مهره های هجومی مورایس ســعی می کنند هر طور شــده از دیوار دفاعی مستحکم 
گاندوها عبور و راهی برای فروریختن سنگر سبز پیدا کنند. این در حالی است که یک لحظه غفلت از مهاجمان 
جوان ذوب آهن می تواند در ضد حملات کار دست سپاهانی ها بدهد. ذوب آهن که در 4 بازی گذشته همچون 
همشهری طلایی پوش خود شکست ناپذیر بوده، برای حفظ این رکورد و برای شکستن طلسم مهمانش، چه 
در لیگ ۲4 و چه در شهرآورد، بدون شک روی ضد حملات و همچنین روی پرتاب های بلند از روی نقطه اوت 
و قدرت سرزنی بازیکنانش حساب ویژه ای باز کرده است. آیا ذوب آهن موفق می شود با حفظ طلسم خود 
رکورد شکست ناپذیری سپاهان را بشکند، همانطور 
که در هفته گذشته تی تی ها را مغلوب کرد؟ یا اینکه 
این ســپاهان خواهد بود که با شکســتن طلسم 
میزبان سبزپوشش، در فتح شهرآورد پوکر 
می کند؟ برای پاسخ به این سئوال باید 
منتظر ماند تــا احمد محمدی، داور 
این بازی در ســوت خود به نشانه 
پایان دوئل شکســت ناپذیران 
بدمد. جالب آنجاســت که این 
شهرآورد برای اولین بار در 
تاریخ فوتبــال با حضور 
کمک داور ویدیویی 

برگزار می شود.

هافبک اسبق ذوب آهن دوباره شاگرد یحیی شد 
هافبک دفاعی فصل گذشته پرسپولیس با عقد قراردادی دو ساله به فولاد خوزستان پیوست تا 
برای بار دیگر شاگرد یحیی گل محمدی شود.  به گزارش »ورزش سه«، باشگاه فولاد خوزستان که 
تا کنون هفت خرید لیگ برتری در نقل و 
انتقالات تابستانی انجام داده و از تمام 
سهمیه اش اســتفاده کرده بود، با سینا 
اســدبیگی هم وارد مذاکره شد و رسماً 
هافبک پرسپولیس را به خدمت گرفت. 
سینا اسدبیگی دو سال پیش در حالی 
که قرارداد خود را با ذوبی ها تمدید کرده 
بود اما نه به صورت رسمی با تأیید یحیی 
و مذاکره و توافق با باشگاه پرسپولیس 
در اقدامی عجیب اصفهــان را به مقصد 

تهران ترک کرد تا لیگ بیست و دوم با پیراهن سرخ ها به میدان برود.
در حالی که هنوز یک فصل از قرارداد این هافبک دفاعی با پرســپولیس باقی مانده بود اما او در 
فهرست مازاد سرخ ها قرار گرفت و مجبور به ترک این تیم شد. طی روزهای گذشته اخبار زیادی 
پیرامون انتقال سینا به فولاد خوزستان و فعالیت دوباره زیر نظر گل محمدی مطرح شده بود و در 
نهایت این بازیکن هفته گذشته به اهواز رفت و با این باشگاه قراردادی به مدت دو فصل امضا کرد.

این هافبک دفاعی- میانی که در فصل جدید لیگ برتر دو بار برای پرسپولیس به میدان رفته بود، 
هفته گذشته قراردادش با سرخپوشان پایتخت را به طور رسمی فسخ کرد و در آخرین ساعات نقل 

و انتقالات تابستانی به فولاد خوزستان پیوست و دوباره شاگرد گل محمدی شد.
اســدبیگی که تجربه بازی در پیکان، هوادار و ذوب آهن را در کارنامه دارد، در دو فصل اخیر برای 
پرسپولیس به میدان رفت و در نخســتین سال حضورش در این باشــگاه ۲6 بار در لیگ برتر به 
میدان رفت و دو گل به ثمر رساند و فصل قبل هم 1۸ بازی انجام داد، با پایان دوران حضورش در 

این تیم به فولاد رفت و قرارداد بست.

برتری تیم اماراتی با گلزنی 2 بازیکن ایرانی
۲ بازیکن ایرانی تیم فوتبال شباب الاهلی امارات موفق شــدند در شب پیروزی تیم خود گلزنی 

کنند.
ســعید عزت اللهی که از چهار هفته مانده به پایان فصل گذشته لیگ ادنوگ از ناحیه رباط داخلی 
زانو دچار مصدومیت شده بود، بعد از پایان دوران نقاهت خود اولین بازی خود را در تیم ملی انجام 
داد و در دو بازی فیفادی سپتامبر برای تیم امیر قلعه نویی به میدان رفت. اما بازگشت او به عرصه 
باشگاهی یک هفته دیرتر و در بازی با الحســین اردن رقم خورد. جایی که عزت  اللهی با پیراهن 
شماره 66 همراه با سردار آزمون در ترکیب اصلی تیم شباب الاهلی قرار گرفتند تا اولین پیروزی 

آسیایی این فصل را به دست بیاورند. 
تیم های فوتبال شباب الاهلی امارات و الحسین اردن در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا ۲ به 
مصاف هم رفتند که این بازی با برتری 3 بر یک نماینده امارات به پایان رسید. شروع این بازی با 
گل هافبک ایرانی بود. عزت اللهی تک گل خود را در دقیقه ۲0 این بازی به ثمر رساند. زمانی که در 
دقیقه ۲0 با جایگیری خوب در نقطه کرنر محوطه جریمه از فرصت پیش آمده بهترین اســتفاده 

را برد. جالب اینکه در صحنه خوشحالی هم عزت اللهی با سردار آزمون این گل را جشن گرفت. 
در دقیقه 45 سردار آزمون توانست با یک ضربه نمایشی برای دومین بار در این دیدار دروازه تیم 
الحسین را باز کند. گل سوم شــباب الاهلی هم توسط »متئوســائو« در دقیقه ۸۷ به ثمر رسید. 
عزت اللهی 6۸ و سردار آزمون ۷6 دقیقه برای تیم خود در این دیدار بازی کردند و نقش پررنگی 

در پیروزی تیم خود داشتند.

مستطیل سبز
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مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان خبر داد

پیشنهاد واگذاری زمین از منابع طبیعی به اوقاف برای 
آزادسازی اراضی حصه 

 مدیر منطقه ۱۰ شــهرداری اصفهان گفت: در راستای رفع مشــکلات مالکیت اراضی حصه، یکی از 
راهکارهای پیشنهادی واگذاری زمینی از منابع طبیعی به اوقاف است تا از طریق این اقدام، اراضی 

حصه از مالکیت اوقاف آزاد شود.
محمد صیرفی نژاد در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کــرد: درباره وضعیت مالکیت اراضی منطقه حصه، 
در طول سال های گذشته اقدامات زیادی توسط شهرداری و سایر دستگاه های اجرایی انجام شده 
است. وی افزود: مالکیت این اراضی اوقافی اســت و مالکان فعلی با مشکلات متعددی از سوی 

اداره اوقاف مواجه هستند.
مدیر منطقه ۱۰ شــهرداری اصفهان تصریح کرد: جلسات متعددی بین شــهرداری، اداره اوقاف، 
استانداری و اداره مسکن و شهرسازی برگزار شده است تا این مشکل به صورت ریشه ای رفع شود.

صیرفی نژاد ادامه داد: تصمیماتی نیز گرفته شــده اســت، اما از آنجایی که شــهرداری به تنهایی 
نمی تواند این مسئله را حل کند، نیاز به همکاری سایر دستگاه ها از جمله اداره کل راه و شهرسازی و 
اداره کل اوقاف و امور خیریه است؛ با این حال، تاکنون پیشرفت چشمگیری حاصل نشده است. 
وی عنوان کرد: یکی از راهکارهای مطرح شــده، واگذاری زمینی از منابع طبیعی به اوقاف به منظور 
آزادسازی اراضی حصه از مالکیت اوقاف بوده اســت، اما به نظر می رسد این مسئله هنوز به نتیجه 

نهایی نرسیده است.
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان بیان کرد: شهرداری منطقه اعلام می کند که نهایت همکاری خود 
را با شهروندان و دیگر دستگاه های اجرایی استان خواهد داشت تا این مشکل اساسی مردم منطقه 
حصه رفع شــود؛ امیدواریم با همدلی و هم افزایی بهتر، بتوانیم راهکارهای موجود را به سرانجام 

برسانیم و این مشکل دیرینه را برطرف کنیم.

مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان خبر داد

پیشرفت ۸۳ درصدی عملیات ساماندهی خیابان مادی 
شمس آباد

مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان از اجرای عملیات ساماندهی خیابان مادی شمس آباد محله ولدان 
با اعتباری بالغ بر ۱۲ میلیارد تومان خبر داد و گفت: در حال حاضر این پروژه ۸۳ درصد پیشــرفت 
فیزیکی دارد. محمدرضا طبیبی در گفت وگو با »ایمنــا« اظهار کرد: زاینده رود و مادی های اصفهان 
از دیرباز نقش بسیار مهمی در کشــاورزی و آبیاری باغ ها در اصفهان داشته اند و یکی از مهم ترین 
کارکرد مادی ها در ایجاد فضای سبز پایدار در خیابان چهارباغ و شکل گیری باغ های صفوی است. 
وی افزود: شبکه مادی های شهر بسیار گسترده اســت و موجب می شود فضای سبز و درختان به 
عنوان ریه های تنفسی و تنوع پوشش گیاهی حفظ شود، در نتیجه به صورت مستقیم و غیرمستقیم 

در کاهش آلودگی هوا نیز مؤثر است.
مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان تأکید کرد: تخریب سردهنه مادی ها، مسدود شدن انتها یا قسمتی 
از مسیر نهر، تأثیر فاضلاب ها، ساخت وســازهای بی رویه، تبدیل مسیر نهر به جاده و دیواره سازی 

غیراصولی از جمله عوامل نابودی مادی های اصفهان در چند سال اخیر است.
طبیبی گفت: عملیات ساماندهی خیابان مادی شمس آباد حدفاصل خیابان امام خمینی )ره( و 

خیابان شهیدان در راستای حفظ فضای سبز و آراستگی این منطقه آغاز شده است.
وی با بیان اینکه این پروژه با اقدامات پیاده روسازی به مساحت ۱۰ هزار متر مربع در مرحله اجرایی 

قرار دارد، ادامه داد: این پروژه به طول ۱۲۰۰ متر با ۸۳ درصد پیشرفت فیزیکی همراه است.
مدیر منطقه ۲ شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: عملیات ساماندهی خیابان مادی شمس آباد با 

هزینه ای بالغ بر ۱۲ میلیارد تومان به زودی به بهره برداری می رسد.

مدیرعامل نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان خبرداد:

نمایشگاه اصفهان، میزبان فعالان بزرگ 
صنعت نیروگاه های خورشیدی

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان گفت: سال 
جاری توجه ویژه ای به انرژی های تجدیدپذیر در اصفهان شده است و 
دومین نمایشــگاه انرژی های نو و تجدیدپذیر نیز در کنار چهاردهمین 

نمایشگاه تخصصی صنعت برق و اتوماسیون صنعتی برگزار می شود.
احمدرضا طحانیان در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: بر اســاس تقویم 
نمایشــگاهی اصفهــان، هفته جاری شــاهد برگــزاری چهاردهمین 
نمایشــگاه تخصصی صنعت برق و اتوماســیون صنعتــی و دومین 
نمایشــگاه انــرژی نــو و تجدیدپذیر خواهیم بــود. وی افــزود: این 
نمایشــگاه ها از تاریخ سوم تا ششــم مهر ســال جاری در نمایشگاه 

بین المللی اصفهان برگزار می شود.
مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان اصفهان تأکید کرد: 
این نمایشگاه فرصتی برای فعالان صنعت برق، اتوماسیون صنعتی و 
انرژی های تجدیدپذیر است تا آخرین دستاوردها و فناوری های خود 

را ارائه دهند.
طحانیان گفت: این رویداد مکانی برای تبادل دانش، تجارت و تجربه 
اســت که با توجه به معضلات برق و انرژی در کشور، سال جاری توجه 

ویژه ای به انرژی های تجدیدپذیر شــده اســت و دومین نمایشــگاه 
انرژی های نو و تجدیدپذیر نیز در کنار این رویداد برگزار می شود.

وی با اشاره به اختصاص بیش از ۵۰۰۰ متر فضا به این نمایشگاه ها ادامه 
داد: بیش از ۸۰ شرکت بزرگ از جمله شرکت های معتبر فولادی در این 
نمایشگاه ها حضور دارد؛ همچنین پنج استان در این رویداد شرکت کرده 
است و ۵۰ درصد از شرکت ها تولیدکننده و ۵۰ درصد دیگر شرکت های 
خدماتی هستند. مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان 
اصفهان خاطرنشان کرد: از میان شــرکت کنندگان، ۳۵ درصد از خارج 

استان و ۶۵ درصد از داخل استان هستند.
طحانیان با اشاره به حضور فعال شــرکت های دانش بنیان و برگزاری 
همایش ها و کلاس های آموزشــی در کنار این نمایشگاه ها گفت: این 

رویداد می تواند به توسعه پایدار شهر و آینده نگری کمک کند.
وی افزود: از ویژگی های مهم نمایشگاه سال جاری، حضور شرکت های 
بزرگ در زمینه نیروگاه های خورشیدی است که با توجه به چالش های 
موجود در حوزه برق و انرژی، این نمایشگاه ها به دنبال ارائه راهکارهایی 
مبتنی بر آخرین دستاوردهای فناوری و شرکت های دانش بنیان است.

با مسئولان

 شهردار اصفهان:

 اثر هنری باید قدرت نفوذ 
داشته باشد

شهردار اصفهان خطاب به فیلم ســازان نوجوان گفت: 
شــما علاقه مند هســتید کاری که انجــام می دهید، 
ماندگار و تأثیرگذار باشــد چرا که اثر هنری باید قدرت 

نفوذ داشته باشد.
به گزارش »ایمنــا«، علــی قاســم زاده در اختتامیه 
هشــتمین المپیاد فیلم ســازی نوجوانان اظهار کرد: 
به عنوان شهردار و از زبان مردم شهر به شما خیر مقدم 
می گویم و امید اســت با خاطرات خوبی از این شــهر 
بروید. وی ادامه داد: شــما علاقه مند هستید کاری که 
انجام می دهید، ماندگار و تأثیرگذار باشــد چرا که اثر 
هنری باید قدرت نفوذ داشته باشــد و بر این اساس 
بستگی دارد این کار شما وارد کدام لایه ادراکی انسان ها 
شود. برخی آثار تنها در حد حواس باقی می ماند، چشم 
می بیند و گوش هم می شــنود اما فراتر نمی رود، لایه 
دوم مربوط به احساسات است و بر این اساس شاهد 
هســتیم هیجانات مخاطب را درگیر می کند که دارای 
قدرت بالاتری است. قاسم زاده افزود: در لایه سوم فکر 
و ذهن درگیر می شود و بر این اساس طبیعتاً اثری که 
ذهن را به چالش بکشــد، قدرت تأثیر و ماندگاری آن 
بیشتر خواهد شد. وی با تأکید بر اینکه برخی موارد را 
باید با جان فهمید، گفت: اثری ماندگار، مانا و مؤثر در 
اصلاح و تغییر رفتار خواهد بود که بتواند به لایه چهارم 
نفوذ کرده و وارد جان بشر شــود؛ اثری که بتواند جان 
و ناخودآگاه بشــر را تحت تأثیر خود قرار دهد بســیار 
ماندگار و مانا خواهد بود. شهردار اصفهان گفت: گاهی 
از جنس لایه چهارم اثر مانــدگاری را می بینیم که وارد 
ناخودآگاه ما می شود و رفتار، کنش و واکنش های ما 
تا ســال ها تحت تأثیر این اثر هنری قرار می گیرد. وی 
با بیان اینکه بعضی فیلم ها در لایه حواس قرار دارند و 
تا وقتی که حواس ما جمع باشــد با فیلم ارتباط داریم 
و بعد که کنار برویم قصه را نیز از یــاد می بریم، افزود: 
در همین راستا ســعی کنید آثاری را خلق کنید که وارد 
لایه ادراکی و ناخودآگاه شــود تا مانا شود، امیدواریم 
 در جشــنواره های مختلف شــاهد ظهــور و خلق آثار 

خوب و متنوع شما باشیم.

یکشنبه  ۱ مهر ۱۴۰۳ / ۱۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۲ سپتامبر  ۲۰۲۴ /  شماره ۴۱۸۰

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
اصفهان گفت: بــرای حفظ درختان کهنســال این 
کلان شهر از روش هایی همچون چال کود تهویه ای 
تغذیه ای، حفــر دریل هول و درین هول اســتفاده 

کرده ایم.
مجتبی حق شــناس در گفت وگو با »ایمنا« با بیان 
اینکــه پاییز و زمســتان فصل بســیار مهمی برای 
نگهداری فضای ســبز اســت، اظهار کرد: هر اقدام 
زیربنایی اصلاح بســتر و تغذیه گیاهان که در فصل 

پاییز و زمستان انجام می شود، به افزایش مقاومت 
آن ها در سال آینده کمک می کند. وی افزود: فضای 
ســبز علاوه بر بحران آب، با مشــکلی به نام بحران 
خاک نیز مواجه است، در فضای سبز شهری، بافت 
خاک دارای کیفیت مطلوب نیســت و در سال های 
دورتر هنگام احداث های فضای سبز خاک مناسبی 
استفاده نشده است، بنابراین باید به تدریج خاک و 

بسترهای گیاه را اصلاح کنیم.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
اصفهــان تصریح کــرد: یکــی از روش هایی که در 
سال های گذشــته برای حفظ درختان کهنسال به 
کار گرفته ایــم، چال کود تهویه ای تغذیه ای اســت، 
همچنین به تازگــی از روش حفر دریل هول و درین 

هول اســتفاده کرده ایم که با ایجــاد حفره هایی در 
خاک و افزودن خاک های سبک و کودهای ماکرو، 
میکرو و آلی برای تغذیه و اصلاح بســتر شرایط را 
برای رشــد گیاهان فراهم می کنیم. حق شــناس 
با بیان اینکه در دنیای باغبانــی نوین، روش هایی 
همچون تزریق املاح به خاک و گیــاه نیز متداول 
شده است، تصریح کرد: این روش در چند سال اخیر 
در اصفهان رایج شده و طی ســال جاری به صورت 
ویژه تر اجرا می شــود؛ در این روش، مواد غذایی با 
فشار متناســب به خاک و گیاه تزریق می شوند و 
به تدریج در دســترس گیاه قــرار می گیرند که این 
تغذیه ها موجب افزایــش مقاومت گیاهان در برابر 

کم آبی و سایر تنش های محیطی می شود.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان خبر داد

استفاده از روش های جدید برای حفظ درختان کهنسال شهر اصفهان

معاون شهردار اصفهان خبر داد

اجرای طرح اشتراک دوچرخه نسل ۴ در ۱۴ نقطه شهر اصفهان
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان از اجرای آزمایشی طرح اشتراک دوچرخه نسل چهار 

از مهر سال جاری در این کلان شهر خبر داد.
حسین حق شناس در حاشیه بازدید از پروژه سیستم اشتراک دوچرخه با اشاره به سابقه استفاده 
از ایستگاه های اشتراک دوچرخه در اصفهان اظهار کرد: در گذشته این طرح با مشارکت شهرداری 
و سرمایه گذار بخش خصوصی اجرا شد، اما به دلیل مشــکلاتی همچون نیاز به نیروی انسانی که 
موجب افزایش هزینه های بهره برداری می شد، روند آن به طور کامل موفقیت آمیز نبود. وی با تأکید 
بر الگوگیری از شهرهای مختلف ایران و جهان افزود: سیستم اشتراک جدید دوچرخه نسل چهار 
در این کلان شهر برنامه ریزی شده است. معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان با اشاره به 
اجرای آزمایشی طرح اشتراک دوچرخه نسل 4 از مهر سال جاری در این کلان شهر، تأکید کرد: در 
این سیستم که در حال حاضر در ۱4 نقطه شهر اصفهان پیش بینی شده است، شهروندان می توانند 

با استفاده از اپلیکیشن و بارکدخوان، قفل دوچرخه ها را باز و از آن استفاده کنند.
حق شناس گفت: شــهروندان پس از پایان اســتفاده، دوچرخه را به هر ایســتگاهی که بخواهند، 
برگردانده و قفــل کنند؛ البته این فرایند به صــورت اینترنتی و بدون حضور نیروی انســانی انجام 
می شود. معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان ادامه داد: هزینه استفاده از دوچرخه نیز 

به صورت خودکار محاسبه و از حساب شهروند کسر خواهد شد.
وی خاطرنشان کرد: در مرحله آزمایشــی ۱۰۰ دوچرخه مجهز به قفل هوشمند با همکاری شرکت 
نیک اندیش در نظر گرفته شده است. معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
شهروندان برای استفاده از این دوچرخه ها ابتدا باید هزینه ای به عنوان اشتراک پرداخت کنند، افزود: 
این طرح پس از بررسی نتایج مرحله آزمایشی، به صورت گسترده تر در سطح شهر اجرا خواهد شد.

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری اصفهان:

مشکل انشعابات مجموعه مشارکتی گل نرگس رفع می شود
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان گفت: با هماهنگی های 

انجام شده، مشکل انشعابات در پروژه مشارکتی مسکونی گل نرگس رفع می شود.
مسعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به ضرورت تأمین تأسیسات زیربنایی در پروژه های 
مشــارکتی گل نرگس اظهار کرد: از مهمترین مشکلاتی که پروژه های مشــارکتی شهرداری شهر 
اصفهان را با چالش های اساسی روبه رو کرده، موضوع تأمین انشعابات است و همواره تلاش داریم 
به تعهد خود مبنی بر مانع زدایی از پروژه های مشارکتی عمل کنیم. وی افزود: پروژه های مشارکتی 
مجموعه های مسکونی گل نرگس در بلوک های ۱۲، ۲۶، ۳۱ و ۳4 واقع در منطقه ۵ شهرداری اصفهان 
از این دست پروژه ها است که بعضی مشکلات آن ریشه در سال های گذشته دارد و باید با همکاری 

و هم افزایی نهادهای مختلف، مسیر اجرای آن هموار شود.
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان تصریح کرد: یکی از 
بزرگ ترین مشکلات پروژه گل نرگس نبود تأسیسات شهری است که مشارکت کنندگان در چهار 
پروژه با آن روبه رو هستند و برای رفع این مشکل پیگیری های زیاد و جلسات متمادی در استانداری 
با متولیان خدمات رســان انجام شده اســت. حیدری افزود: با حمایت و دســتور مدیر منطقه ۵ 
شهرداری و تهاتر مبالغ مجوزهای حفاری برای کابل کشــی فیلدرهای برق، به زودی برق کل این 
مجموعه تأمین و تمام 4۰ بلوک و دیگر ساخت وسازهای بعدی در این پهنه از این امتیاز ایجاد شده 
منتفع خواهند شد. وی ادامه داد: تأسیسات آب و فاضلاب و گاز نیز در مرحله اجرا است و امیدواریم 
تا پایان سال جاری قابل بهره برداری شود. به گزارش »ایمنا«، مجموعه های مسکونی گل نرگس، 
بزرگ ترین پروژه های مشارکتی اصفهان در بخش مسکونی است که در چهار بلوک هشت طبقه ای 
شامل مجتمع مسکونی و تجاری ایوان صفه با ۲۱۵ واحد، مجتمع مسکونی موژان با ۸۹ واحد، بلوک 

۲۶ با ۸۹ واحد و پروژه بلوک ۳4 نیز در ۹۰ واحد مسکونی را شامل می شود.

خبر روزاخبار

 پروژه تکمیل باند دوم جاده 
مبارکه- شهر مجلسی- 
بروجن در حال اجراست

مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان 
گفت: پروژه تکمیل باند دوم جاده مبارکه- 
شهر مجلسی- بروجن به طول ۲۸.۵ کیلومتر 
در حال اجراســت که بهره برداری از آن تأثیر 
بســزایی در بهبود وضعیت راه ها و رفع نقاط 

حادثه خیز در این منطقه دارد. 
به گــزارش »ایرنا«، جاده »مبارکه- شــهر 
مجلسی- بروجن« یکی از پرترافیک ترین 
و ســنگین ترین راه های اصلی بین اســتان 
اصفهان و چهارمحال و بختیــاری و اتصال 
به اســتان های جنوبی کشور است به همین 
دلیل اجرای باند دوم به منظور ارتقای سطح 
کیفی و حذف نقــاط حادثه خیز و تصادفات 
رخ به رخ در دســتور اداره  کل راه و شهرسازی 
اصفهان قرار گرفت. طــول کلی این محور در 
حوزه راه های اســتان اصفهــان 4۱ کیلومتر 
است که حدود ۱۲ کیلومتر از آن در سال های 
گذشته به بهره برداری رسید؛ قطعه سوم این 
محور به طول ۲۲ کیلومتر مســیر مستقیم و 
۶.۵ کیلومتر راه های جانبی و دسترســی در 

دست اجراست.
پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی به نقل از 
علیرضا قاری قرآن عنوان کرد: پروژه تکمیل 
بانــد دوم جاده مبارکه- شــهر مجلســی- 
بروجن دارای ۵۲ ابنیه فنی )کوچک تر از ۸ 
متر دهانه( و ۲ ابنیه فنی )بزرگ تر و مساوی 
۸ متر( اســت. وی با بیان اینکه ۶ قرارداد با 
پیمانکاران در حوزه راهسازی و ارتقای راه های 
اســتان اصفهان با بیــش از ۱۰۸۵ میلیارد 
ریال اعتبار در حال اجراست، اظهار کرد: این 
قراردادها در قالــب ۵۱.۲ کیلومتر راه در حال 

تکمیل است.
قاری قرآن افزود: تکمیل باند دوم کمربندی 
کمشچه-برخوار به طول ۱.۲ کیلومتر، تکمیل 
تقاطع غیرهمســطح شــهرک الکترونیک 
خمینی شــهر و تکمیــل عملیــات عمرانی 
تقاطــع محــور خوانســارک بــا کمربندی 
 پیربکران-فلاورجان به طول ۳ کیلومتر نیز 

در حال اجراست. 

نیروگاه ۲۰۰ کیلوواتی دانشگاه آزاد اصفهان به بهره برداری رسید. به گزارش خبرگزاری صداوسیما، معاون تحقیقات، فناوری و نوآوری دانشگاه آزاد اسلامی 
در این آیین گفت: پرداخت تضمینی دولت برای خرید انرژی تولیدی از این نیروگاه ها با تعرفه ۲۲۰۰ تومان به ازای هر کیلووات ساعت و پرداخت با یک ماه 

تأخیر از مزایای این طرح هاست که دانشگاه آزاد اسلامی در حال پیگیری آن است.
مشکینی افزود: دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان با احداث یک نیروگاه ۲۰۰ کیلوواتی که به شبکه توزیع برق متصل بوده، گامی مهم در توسعه انرژی های 
پاک برداشته است، این نیروگاه شامل ۸ ردیف پنل خورشیدی با مجموع ۳۶۰ پنل است که هر کدام از این پنل ها دارای ظرفیت ۵۵۰ وات هستند. وی گفت: 
این نیروگاه با بهره گیری از ۵ اینورتر ۵۰ کیلوواتی، برق تولیدی خود را به شبکه توزیع برق متصل می کند و توانایی تأمین برق معادل نیاز 4۰ واحد مسکونی را 
دارد. معاون تحقیقات، فناوری و نوآوری دانشگاه آزاد اسلامی تأکید کرد: برآورد های اولیه برای ساخت نیروگاه های ۱۰ مگاواتی در سیرجان و کرمان در دست 
بررسی است که این طرح ها می توانند نقش مهمی در تولید انرژی پاک در کشور ایفا کنند. مشکینی گفت: هدف اصلی این است که آموزش های دانشگاه به 

سمت مهارت محوری سوق داده شود و دانش آموختگان بتوانند توانایی های خود را در جامعه به کار بگیرند.

بهره برداری از نیروگاه ۲۰۰ کیلوواتی دانشگاه آزاد اصفهان

بازدید ائمه جمعه استان 
از پروژه های شاخص شهر 

اصفهان
ائمه جمعه استان روزهای دوشنبه، سه شنبه و 
چهارشنبه هفته گذشــته از پروژه های شاخص 

شهر اصفهان بازدید کردند.
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به گزارش »عصرسرعت«، تولیدکننده اصلی ورق های فولادی در ایران، شرکت 
فولاد مبارکه )MSC(، به دستاورد جدیدی در استراتژی تنوع بخشی محصولات 
خود دست یافته است. این شــرکت نوع جدیدی از فولاد آلیاژی با کاربردهای 
متنوع را معرفی کرده که هدف آن کاهش وابستگی کشــور به واردات این نوع 

محصولات است.
مجتمع فولاد سبا، یکی از شرکت های تابعه فولاد مبارکه، تولید آزمایشی گرید 
جدید فولاد 42CrMo4 را تکمیل کرده اســت. به گفته منابع شرکت که توسط 
رسانه های محلی نقل شــده، این نوع فولاد که مقاومت بالایی در برابر حرارت 
و ســایش دارد، کاربردهای فراوانی در صنایع قطعات خودرو، ماشــین آلات، 
کشــاورزی و... دارد. انتظار می رود این کارخانه تولید انبوه کویل های فولادی با 

ضخامت های 6، 8، 10 و 12 میلی متر را آغاز کند.
با این دستاورد، فولاد مبارکه قادر خواهد بود فولادهای آلیاژی خاص وارداتی را 
جایگزین کند. محصولات با ضخامت بیش از 8 میلی متر، که تاکنون در داخل 
کشــور تولید نشــده بودند، بیش از ۹0 درصد مصرف این نوع فولاد را تشکیل 
می دهند. همچنین، خرید خارجی این محصولات به دلیل فشــار تحریم ها با 

چالش هایی همراه بوده است.
در سه سال گذشــته، فولاد مبارکه استراتژی خود را بر اســتفاده حداکثری از 
ظرفیت های تولیدی اش و تمرکز بر تولید محصولات ویژه با ارزش افزوده بالاتر 

قرار داده است. در سال جاری شمســی، این شرکت هدف گذاری کرده است تا 
بیش از 80 درصد نیاز داخلی به گریدهایی را که پیش تر از خارج وارد می شدند، 
تأمین کند؛ از جمله فولادهای مقاوم در برابر حرارت، فنری، مقاوم به سایش و 

.Metal Expert فولادهای ضد زنگ مارتنزیتی، طبق گزارش های
طبق اعلام انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران، واردات ورق های گرم نورد شــده 
)HRC( در چهار ماه نخست سال جاری شمسی )21 مارس تا 22 ژوئیه 2024( 
نزدیک به 50 درصد افزایش یافته و به 1۹5 هزار تن رسیده است. این حجم عمدتاً 

شامل گریدهای ویژه فولادی بوده است.

 کارشناس ایمنی شهربازی اداره کل استاندارد اصفهان گفت: تمام دستگاه های 
بازی »شهر رؤیاها« در شهر اصفهان دارای گواهی استاندارد است.

حســین پوری رحیم در گفت و گو با »ایرنا« افزود: بازرسی های دوره ای از این 
دستگاه ها، هر سه ماه یک بار، انجام می شود و آخرین بازرسی ها نیز نشان داده 
است که این دستگاه ها مشکلی ندارند. وی با تأکید بر اینکه بازرسی های دوره ای 
اداره کل استاندارد ضامن ایمنی دستگاه ها است، گفت: وجود مشکلات جزئی در 

قطعات مکانیکی، امری طبیعی و با عیب یابی قابل رفع است.
کارشناس ایمنی شهربازی اداره کل اســتاندارد اصفهان توضیح داد: قطع برق 
می تواند بر عملکرد این قطعات تأثیر بگذار باشد و برخی مشکلات به دلیل قطع 

ناگهانی برق و تأثیر آن بر عملکرد ترمز دستگاه ها اتفاق می افتد.
به گزارش »ایرنا«، دستگاه »رنجر« شهربازی شهر رؤیاها عصر سه شنبه هفته 

پیش به دلیل مشکل جزئی فنی در ارتفاع حدود 3 متری برای لحظاتی متوقف 
شد اما با حضور آتش نشانان ایستگاه های 12 و 23، این مشکل به سرعت برطرف 

شد. اصفهان دارای حدود ۹0 مجموعه تفریحی شهربازی و پارک آبی است.

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان با تأکید بر ضرورت نرخگذاری 
در حوزه حمل و نقل گفت: حمل و نقل جاده ای، رکن اساسی اقتصاد کشور است.

به گزارش »ایرنا«، آیت ا... سید یوسف طباطبایی نژاد روز چهارشنبه در دیدار با 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان افزود: یکی از مسائلی 
که همواره مورد توجه ماست و در باره آن اشتباه عمل می شود، نرخگذاری برای 
رانندگان است که در این زمینه به افزایش قیمت اجناس و لوازم یدکی توجه کافی 
نمی شود. امام جمعه اصفهان افزود: تورم ناشــی از بی ارزش شدن پول کشور 
است؛ بنابراین، ما با این نحوه نرخ گذاری مخالف هستیم زیرا باید برای تعیین 

نرخ ها تمام جزئیات و تورم سالانه در نظر گرفته شود.
وی با اشــاره به افزایش جمعیت و چاپ بی رویه پول تصریح کرد: این عوامل 
باعث بروز تورم در هر کشوری می شود. لذا هر رئیس  جمهوری باید اولویت های 

اقتصادی را در نظر بگیرد و به مسائل اولویت دار بپردازد.
آیت ا... طباطبایی نژاد اقدام مثبت جمهوری اسلامی در بیمه کردن رانندگان را 
گامی ارزشمند در حمایت از این قشر اعلام کرد. وی همچنین بر اهمیت واگذاری 
برخی امور سازمان حمل و نقل جاده ای به بخش خصوصی تأکید کرد و افزود: 
اموری مانند اخذ عوارض جاده ای و خط کشــی را می توان به بخش خصوصی 
واگذار کرد، زیرا دولت به تنهایی درآمد ندارد و تأمین مالی آن از طریق دریافت 
مالیات و فروش نفت است. آیت ا... طباطبایی نژاد توانایی اداره کشور را نشانه 
قدرت اســلام در حوزه مدیریت و حکمرانی عنوان کرد و گفــت: باید به دولت 
کمک کنیم تا به دنیای غرب نشــان دهیم که اســلام می تواند با کار نیروهای 
جهادی و مردم، کشــور را اداره کند. امام جمعه اصفهان خاطرنشان کرد: اینکه 
برخی می گویند اگر با آمریکا باشیم وضع کشور بهتر می شود، درست نیست زیرا 
کشورهایی که اکنون با آمریکا هم پیمان هســتند هیچ چیزی از خود ندارند و 

آنها با اصل دین ما مخالف هستند و تا تابع آنها نشویم از ما راضی نخواهند شد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان نیز در این دیدار به نقش 
محوری این استان در حمل و نقل کشور اشاره کرد و گفت: استان اصفهان با 12 
هزار کیلومتر جاده به عنوان چهارراه ترانزیت کشور شناخته می شود و روزانه بالغ 
بر یک میلیون و 300 هزار تردد در راه های اصلی و پرتردد این خطه انجام می شود.

فرزاد دادخواه افزود: در حوزه راهداری و ســاخت راه های روســتایی، اجرای 
پروژه های مورد مطالبه، در دستور کار قرار گرفته است. وی ارتقای ایمنی راه ها به 
منظور کاهش حوادث رانندگی و تلفات ناشی از آن را از اولویت های اصلی این 
اداره کل دانست و اعلام کرد: برای ارتقای کیفی رویه آسفالت، قراردادی بالغ بر 

3000 میلیارد تومان برای پروژه های روکش آسفالت جاده ها منعقد شده است.
وی همچنین به فعالیت بیش از 20 اکیپ آســفالت در سطح استان اشاره کرد 
و گفت: از سال گذشــته تاکنون بیش از 52 کیلومتر راه روستایی احداث و 700 

کیلومتر روکش آسفالت انجام شده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اصفهان همچنین از اجرای 400 
پروژه فعال در اســتان خبر داد و تصریح کرد: توجه ویژه بــه اجرای پروژه های 
اولویت دار تمام شهرستان ها، امتیازی است که در سال گذشته سبب کسب رتبه 
برتر این اداره کل بین 65 دستگاه استان شده است. وی گفت: در هفته دولت، 

2150 میلیارد تومان پروژه در استان اصفهان افتتاح شد و به بهره برداری رسید.
دادخواه تصریح کرد: استان اصفهان رتبه نخست حمل بار کشور با بیش از 55 
میلیون تن در سال و رتبه دوم جابه جایی مسافر درون و برون استانی با ۹ میلیون 
نفر را دارد. وی افزایش بی رویه قیمت قطعات و لوازم و عدم تناســب هزینه و 
درآمد را از عمده مشکل رانندگان دانست و افزود: با وجود این چالش ها، ناوگان 
حمل و نقل به ویژه در طرح اربعین حســینی، توانســت بیش از 4000 دستگاه 
خودرو را برای جابه جایی زائران اصفهانی به مرزهای چهارگانه اختصاص دهد. 
در این جلسه، نمایندگان صنف حمل و نقل کالا و مسافر نیز مشکلات خود را بیان 
کردند و بر عدم تولید و واردات ناوگان مسافری، اسقاط نشدن ناوگان فرسوده بار 
و افزایش بی رویه قیمت قطعات و اجرت تعمیرات تأکید کردند و خواستار توجه 
ویژه به این بخش شدند. استان اصفهان دارای 11 هزار و 500 کیلومتر راه است که 
به دلیل موقعیت خاص آن در مرکز به عنوان چهارراه ترانزیت بار و مسافر کشور، 

رُتبه نخست حمل بار و رُتبه دوم حمل مسافر را داراست.

امام جمعه اصفهان در دیدار با مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان: 

حمل و نقل جاده ای، رکن اقتصاد کشور است

گزارش مثبت متال اکسپرت در مورد فولاد مبارکه

تجهیزات »شهر رؤیاها« در اصفهان استاندارد است
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یکشنبه  ۱ مهر ۱۴۰۳ / ۱۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲۲ سپتامبر  ۲۰۲۴ /  شماره ۴۱۸۰

 رئیس مجلس شــورای اســلامی بــرای حضــور در کنگره بزرگداشــت 
علی بن محمد باقر )ع( صبح پنجشنبه به کاشان رفت و با حضور در گلزار شهدا 

به مقام شامخ شهدا ادای احترام کرد. 
به گزارش »ایرنا«، محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شــورای اسلامی با 
استقبال نماینده ولی فقیه و امام جمعه کاشان، استاندار اصفهان و تعدادی 
از مقامات کشوری و لشکری این منطقه وارد شهرستان کاشان شد. وی در 
اولین اقدام به گلزار شهدای کاشان رفت و با قرائت فاتحه و اهدای گل، به مقام 
شامخ شهدای این شهرستان ادای احترام کرد. شرکت و سخنرانی در کنگره 
بین المللی بزرگداشت حضرت علی بن محمد باقر )علیه السلام(، حضور در 
جلسه شورای اداری مشترک شهرستان های کاشــان و آران و بیدگل و نیز 
نظارت میدانی از پروژه  عمرانی این منطقه از دیگر برنامه های رئیس مجلس 

در سفر یک روزه به شهرستان کاشان بود.

تشکیل شورای اداری مشترک کاشان و آران و بیدگل با حضور قالیباف 
شورای اداری مشترک دو شهرستان کاشان و آران و بیدگل با حضور قالیباف، 
رئیس مجلس شورای اسلامی در ســالن امام رضا)ع( فرمانداری کاشان 
برگزارشد. در ابتدای این جلسه سیدرضا مرتضوی، استاندار اصفهان در شورای 
اداری مشترک شهرســتان های کاشــان و آران و بیدگل که با حضور رئیس 
مجلس شورای اسلامی برگزار شد، ضمن گرامیداشت هفته وحدت و تبریک 
میلاد پیامبر اعظم)ص( و امام صادق)ع( اظهار کرد: استان اصفهان استانی 
است که با نام مجاهدت و ایثار و شهادت شناخته می شود. وی ادامه داد: این 

استان در صنعت و کشاورزی پیشینه تاریخی بلندی دارد و در فرهنگ و هنر 
و علم و فناوری نقش بارزی در ادوار گذشته ایران اسلامی ایفا کرده است.

اســتاندار اصفهان بیــان کــرد: در حوزه های مختلــف اســتان اصفهان، 
شهرستان های کاشان و آران و بیدگل بسیار خوش درخشیده اند و خطه ای 

ارزشمند در استان اصفهان محسوب می شوند.

اصفهان ۱۳ میلیارد مترمکعب کسری آبخوان دارد
استاندار اصفهان در این جلسه گفت: کمبود منابع آب یکی از معضلات اصلی 
استان اســت به طوری که با 13 میلیارد مترمکعب کســری آبخوان مواجه 
هســتیم. مرتضوی همچنین افزود: آلودگی هوا و فرونشست زمین نیز از 
مهم ترین چالش های استان اصفهان هستند. وی همچنین با تأکید بر اینکه 
تمرکزگرایی از مهمترین مشکلات کشور است، اظهار کرد: بسیاری از مسائل 
کشور به دلیل تمرکزگرایی با چالش مواجه شــده است. استاندار اصفهان با 
بیان اینکه حکمرانی متمرکز به قــدری ادامه یافته که روند حرکت در بودجه 
نیز تمرکزگرایانه بوده است، گفت: به تمرکززدایی و تفویض اختیار از مرکز به 
استان ها بی توجهی شده است. مرتضوی تأکید کرد: حجم سرمایه گذاری در 
استان اصفهان به قدری اســت که در برخی از شهرستان ها از جمله کاشان و 

آران و بیدگل با مشکل کمبود نیروی فعال در حوزه صنعت مواجه هستیم.

فرصت های بسیار خوبی در کاشان و آران و بیدگل وجود دارد
رئیس مجلس شــورای اســلامی نیز در جریان ســفر به کاشــان در جمع 

خبرنگاران ضمن تبریک میلاد نبی مکرم اسلام)ص( و هفته دفاع مقدس به 
ملت ایران گفت: فرصت های بسیار خوبی در کاشان و آران و بیدگل وجود دارد، 
آمار بیکاری در بخش نیروهای کارگری صفر است. محمدباقر قالیباف اظهار 
کرد: توفیق یافتیم که امروز در شهرستان های کاشان و آران و بیدگل حضور 
یابیم، البته مقصد اصلی سفر بازدید از چند پروژه از جمله راه آران و بیدگل و 
وصل شدن آن به مسیر تهران – مشهد در ورودی چرمشهر بوده که مسیر خوبی 
اســت، اکنون حرکت عمده بار از جنوب به شمال یعنی بندرعباس به سمت 
تهران و غرب کشور می رود، حال بخشــی از انتقال بار این حوزه که از سمت 
مرکزی و شمال منتقل می شود باید مســیر دیگری را طی کند که ما از آنجا 
بازدید و این بحث را دنبال کردیم. وی با بیان اینکه فرصت های بسیار خوبی 
در کاشان، آران و بیدگل وجود دارد، آمار بیکاری در بخش نیروهای کارگری 
صفر اســت و در این بخش کارگری بیکار نیست افزود: از طرفی امروز بحث 
دانش بنیان و توسعه منطقه ویژه اقتصادی بررسی شد تا بتوانیم به این حوزه 
کمک کنیم، البته برای توســعه این بخش، قانون جهش تولید دانش بنیان 
در مجلس تصویب شد. رئیس مجلس شورای اســلامی گفت: حتماً باید 
دوستان ایمیدور برای این حوزه و روش تأمین مالی آن که اخیراً تصویب شده 
است کمک کنند، از این رو ظرفیت های خوبی برای این دو شهرستان از نظر 
اقتصادی، تولید و صنعتی وجود دارد که باید در این عرصه کمک شود. مجلس 
به عنوان قانونگذار و دولت باید تسهیل گری کرده تا ان شاء ا... بتوانند مسیر را 
به خوبی طی کنند. قالیباف افزود: البته مراسمی هم در مشهد اردهال برگزار 

خواهد شد که امیدواریم توفیق حضور و زیارت داشته باشم.

۱۵۲ هکتار از عرصه های منابع طبیعی 
اصفهان رفع تصرف شد

فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان از اجرای 
احکام قضایی و رفع تصرف 152 هکتار از عرصه های طبیعی این استان از ابتدای 
سال جاری تاکنون خبر داد. ســرهنگ علی صادقی در گفت و گو با »ایرنا« اظهار 
کرد: اجرای احکام قضایی و رفع تصرف در اراضی طبیعی استان بالغ بر 87 فقره 

بود که در نهایت خلع ید قانون شــکنان و متصرفان را در پی داشت. وی ادامه داد: 
شهرستان های چادگان، سمیرم و بویین میاندشت به ترتیب با 20، 17 و 12 مورد 
بیشترین تعداد اجرای احکام قضایی و رفع تصرف را در مدت مورد اشاره داشتند.

فرمانده یــگان حفاظــت اداره کل منابــع طبیعی اســتان اصفهان اظهــار کرد: 
شهرستان های تیران و کرون، خور و بیابانک، کوهپایه، ورزنه، هرند، خمینی شهر، 
نایین، مبارکه، دهاقان و فلاورجان در سال 1403 از جمله نواحی بدون اجرای احکام 
قضایی و رفع تصرف بودند. صادقی گفت: در این مدت همچنین 13 فقره پرونده 
به دلیل قطع 2۹5 اصله درخت و درختچه توسط ســودجویان در استان اصفهان 

تشکیل شد و در نوبت رسیدگی محاکم قضایی قرار گرفت. وی خاطرنشان کرد: 
حفظ و حراست از منابع طبیعی اگرچه وظیفه انسانی و اخلاقی همه ما محسوب 
می شود ولی یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی بنا بر قانون مکلف به جلوگیری و 

برخورد با هرگونه فعالیت غیرمجاز در این زمینه است.
به گزارش »ایرنا«، اســتان اصفهان 2۹ شهرستان و 10.7 میلیون هکتار مساحت 
دارد که بیش از ۹0 درصد آن معادل حدود ۹.8 میلیون هکتار را عرصه  منابع طبیعی 
و ملی، حدود 403 هزار هکتار را جنگل، 6 میلیون هکتار را مرتع و سه میلیون هکتار 

را بیابان تشکیل داده است.

سفر قالیباف به کاشان برای حضور در کنگره بزرگداشت علی بن محمد باقر )ع( گــزارش

پیام آیت ا... »جعفر سبحانی« به کنگره 
بین المللی علی بن باقر)ع(

آیت ا... »جعفر سبحانی« پیامی برای کنگره بین المللی حضرت علی بن باقر)ع( 
صادر کرد.

به گزارش »مهر«، حضرت آیت ا... جعفر سبحانی از مراجع عظام تقلید به مناسبت 
اختتامیه کنگره بین المللی حضرت علی بن باقر )ع( پیامی صادر کرد.

این پیام توسط حجت الاسلام والمســلمین مهدی سلیمانی، امام جمعه مشهد 
اردهال قرائت شد.

متن این پیام به شرح ذیل است:
خدای متعال فرموده است: »ای پیامبر ما به تو کوثر یعنی خیر کثیر را عطا نموده ایم.

ا أَعْطَیْنَاکَ الْکَوْثَرَ« روشن می شود  با در نظر گرفتن آیه ذیل این ســوره مبارکه »إِنَّ
که مراد از کوثر در این سوره مبارکه حضرت فاطمه زهرا سلام ا... علیها و ذریه پاک 

پیامبر صلی ا... علیه و آله و سلم است که از این طریق در عالم منتشر شده است.
باید خدا را سپاسگزار باشیم که این انوار الهی که مشتق از نور رسول اکرم)ص( است، 
نقاط مختلف کشور ما را منور کرده است. مردم ایران این سعادت را دارند بیش از 
ســرزمین های دیگر از ذریه پاک پیامبر صلی ا... علیه و آله و سلم در خاک خود 
استقبال نموده و چه در حیات و چه پس از وفاتشان در سایه مودت و محبت آنها 
زندگی کرده اند و در ادای مزد رسالت پیامبر صلی ا... علیه و آله و سلم یعنی مودت 

اهل بیت و ذی القربی و پیروی خالصانه از آنها هماره خالصانه کوشش نموده اند.
شایسته است متولیان این بقاع متبرکه و ســازمان اوقاف، مراقد مطهر این امام 
زادگان را برای بیان فضایل اهل بیت)ع( و معارفشــان و آشــنا نمودن جوانان و 
نوجوانان با فضائل و اخلاق پیامبر)ص( و اهل بیت او مورد استفاده قرار دهند. البته 
تمام فعالیت ها باید با رعایت شئون امامزاده و زائرین و حفظ معنویت و روحانیت 

این بقاع متبرکه باشد.
ما برگزاری این کنگره برای بزرگداشــت این امامزاده جلیل القدر، علی بن محمد 
باقر )علیه السلام( را در راستای بزرگداشت پیامبر اکرم)ص( و اهل بیت و عمل به 
وظیفه مهم مودت ذی القربی می دانیم، زیرا چنین همایش هایی مجسم کردن 

محبت ذی القربی پیامبر اکرم)ص( است.
از خدای متعال برای همه برگزارکنندگان و خدمت گزاران و شرکت کنندگان در این 

اجتماع کمال توفیق را خواستاریم.
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